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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2024. január 31. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2024/1 

 
Jelen vannak: 
 Máté Gábor polgármester 

Bitó Zsolt képviselő 

Katona Mária képviselő 

Kósáné Buknicz Mária képviselő 

Körmendi Zsuzsa képviselő 

Nagy Emese képviselő 

Sági Mihály képviselő 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
Máté Gábor polgármester: Köszöntöm a képviselő-testület tagjait, megjelent érdeklődőket, meg 
érdekelt érintett embereket. Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes, nincs hiányzó, 
teljes létszámmal jelen vagyunk. Felhívnám a figyelmet, mivel új érdeklődők is vannak, hogy 
hangfelvétel készül a képviselő-testületi ülésről, ami alapján majd a jegyzőkönyvet is megalkotjuk. 
A kiküldött napirendi pontokhoz kérdezném, hogy van-e valakinek egyéb hozzászólni valója, 
javaslata? Amennyiben nincs, aki elfogadja kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
1/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta az alábbi napirendi pontok 
megtárgyalását: 
 
1.) A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi rendezvényterve 
3.) A Kossuth utca 38. szám alatti ingatlan (Általános Iskola) tulajdonjogának átruházására irányuló 

szerződés elfogadása 
4.) A polgármester 2024. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
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5.) A Pusztaszer külterület 0187/42 helyrajzi számú ingatlan haszonbérbe adása 
6.) Bálint Tamás telekvásárlási kérelme 
7.) Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről 
8.) Kérdések, bejelentések 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Irattár 
 
 
 
1. napirendi pont: A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve 
 
Máté Gábor polgármester: Első napirendi pont, képviselő-testület 2024. évi munkaterve. 
Kiküldésre került. Kérdezném, hogy van-e hozzáfűzni valója a képviselő-testületnek a 
munkatervhez? Nincs. Akkor annyit mondanék, hogy itt április 29-re nem képviselő-testületi ülés 
van tervezve, hanem falugyűlés Munkástelepen. A tavalyi munkástelepi rendezvény kapcsán úgy 
gondoltuk még tavalyi időben is, hogy célszerű lenne Munkástelepre is kivinni a képviselő-testületet 
egy ilyen falusi megbeszélés formájában. Mivel az 1-jei programot is Munkástelepen próbáljuk 
összeállítani, ezért ott akkor sátorállítás lesz és lesz alkalmas közeg, alkalmas hely, ahol egy ilyen 
rendezvényt megtegyünk méltó keretek között. Így azt gondoltuk, hogy lehetőleg a május 1-jei 
ünnepnap előtti időpontra tegyük, de nem akartuk mindjárt közvetlen előtte napra. Egy hétfői nap 
lenne ez az 1-je pedig szerda. Annyi módosítás van még az előző évekhez képest, hogy augusztusra 
most nem terveztünk testületi ülést. Ott szoktuk a képviselő-testület részéről az iskolai 
támogatásokat megállapítani, ezt most előre vinnénk a júniusi testületi ülésre és ott hoznánk erről 
döntést. A terveink szerint azt szeretnénk hogyha az iskola kezdésre a családok már megkapnák ezt 
a támogatást. Akkor már nem tolódna szeptemberre ez az összeg, hanem már a bevásárlás előtt is 
megkaphatná a család, aki erre jogosulttá válik. Ennyi módosulás van. Természetesen rendkívüli 
testületi ülések várhatóak és valószínűleg lesznek is. Időpontokat azért nem tettünk naprakészen a 
tervezetbe, mert a megállapodásunk szerint a hónap utolsó szerdai napjára tervezzük a testületi 
üléseket, de van, ami ezt felül írja. Mindjárt a második és harmadik ülésünket, a februárit és márciusit 
is felülírja az a kötelezettségünk, hogy a költségvetés első olvasatát és aztán a költségvetés 
elfogadását február 15 és március 15-ig meg kell tennünk. Ezért ez a két ülés ez előtti napokra fog 
majd szerdai napra természetesen kerülni. Ha jól számolom, akkor ez február 14-e és március 13-
a. Természetesen szeptemberig van tervezve, október 1-ig tart a mandátuma a csapatnak. Ez után 
már nem tervezünk testületi ülést, azt majd az új testület megszavazza és megalkotja magának. 
Kérdés? A bizottság részéről?  
 
Sági Mihály képviselő: A bizottság megtárgyalta, elfogadásra javasolja.  
 
Máté Gábor polgármester: Egyéb kérdés? Ha nincs, akkor aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
2/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. évi munkatervét az alábbiak 
szerint határozza meg: 
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Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 
2024. évi 

 
MUNKATERVE 

 
A képviselő-testületi ülések állandó napirendi pontja: 
 
Polgármester beszámolója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról. 
 
Február 
 
1.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban történő 

tárgyalása 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi közművelődési szolgáltatási terve 
3.) A Szegedi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023. évi beszámoló jelentése 
 
Március 
 
1.) Rendelet-alkotás az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 
2.) Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
4.) Mezőőr beszámolója 
 
Április 
 
Csengele Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttes ülés keretében tárgyalva 
 
1.) A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Csengele és Pusztaszer Község 2023. évi 

közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos 
feladatokról 

2.) Jegyző beszámolója a Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi működéséről 
 
Április 29.: Falugyűlés Munkástelepen 
 
Május 
 
1.) Pusztaszer község 2023. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
2.) A 2023. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámoltatása 
3.) Rendelet-alkotás az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének teljesítéséről 
4.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
5.) Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
6.) Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2023. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 
7.) Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Június 
 
1.) Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola és Óvoda Pusztaszeri Telephelye munkájáról 
2.) Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Csizmazia György Tagóvodája 

munkájáról 
3.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
4.) Beszámoló a fogorvos munkájáról 
5.) Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
6.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
7.) A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
8.) A helyi szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata az iskoláztatási célú 

települési támogatás nyújtásának lehetősége szerint 
 
Szeptember 
 
1.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2025. évi 

fordulójához 
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Határidő: folyamatos 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Képviselő-testület tagjai 
4.) Munkaterv szerint érintettek 
5.) Irattár 
 
 
 
2. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi rendezvényterve 
 
Máté Gábor polgármester: Második napirendi pont, rendezvényterv. Zsófival összeállítottuk a 
tervet. Annyi módosulást kérünk és az óvodának pedig a megértését valamilyen szinten, majd az 
óvodával megbeszéljük még a továbbiakat. A sakkversenyt nem tudjuk 1-jére tenni, egy héttel az 
volt, hogy eltoljuk, de mivel ez nem helyi sakkverseny, hanem az egész országos lefedettségű ezért 
alkalmazkodnunk kell a sakkszövetségnek a különböző időpontjaira és az 1-jét sem meg az előtte 
való időpontot sem tudjuk már betenni, ezért 25-ére kell hagyjuk. Arra gondoltunk, hogy ha 
véletlenül mégis eső lenne akkor az óvodába felállítjuk a két sátrunkat és meg fogjuk tudni oldani. 
Ebben kérem majd az óvoda megértését. Egy rendezvény két időponttal van megjelölve, ez a 
kuvaszfesztivál. A Kopasz Rudolf jelentkezett a hónap elején, hogy megint tudna együttműködni az 
önkormányzattal egy hasonló, kicsit kisebb összeggel, de hasonló rendezvénnyel be tud ajánlani. 
Először a 25-ét gondoltuk, hogy a sakk mellé tennék, mert az inkább délelőtt van a kuvaszfesztivál 
meg inkább délután. Így akkor a két program egy nap alatt le tudna bonyolódni. Nyilván ez már így 
nem megy ebben a formában. Arra a döntésre jutottunk, hogy mivel Munkástelepen megfelelő tér is 
van erre ezért az 1-jei időpontra szerveznénk ezt a petanque verseny, kuvaszfesztivál és a 
munkástelepi munka ünnepe nevezett kis program kerülne 1-jére és nem 11-én lenne ilyen alapon 
a kuvaszfesztivál. A programba itt vannak időpontok nélkül meghatározott egyéb rendezvény 
tervezetek. Ezek folyamatban vannak az egyeztetések a szatymazi színkörrel, a Szűcs Balázzsal is 
fel kell vegyük a kapcsolatot. Ezek ilyen koncert rendezvények, illetve vannak már egyeztetett 
dolgaink a Pintér József, Horváth Gábor esetében, hogy különböző ismeretterjesztő előadások vagy 
kulturális programok még bekerüljenek ebbe a rendszerbe. Ezt azért nem írtuk most hónapra be, 
mert az időpontokat még a fellépőkhöz is igazítanunk kell. Kérdés?  
 
Katona Mária képviselő: Nem kérdés, hanem kiegészítés. A tanév új rendje szerint június 21-ig 
tart a tanév, nem június 15-ig, tehát június 22-én 9 órakor lesz a ballagás.  
 
Máté Gábor polgármester: Jó, attól még a Szent Iván éji álom lehet akkor.  
 
Szabó Zsófia: Ezt a dátumot csak hasra ütésszerűen írtam be, mert hét közepésre esik 24-e, ami a 
Szent Iván, hogy most előtte vagy utána lesz, ezen lehet nyugodtan módosítani.  
 
Máté Gábor polgármester: Akkor valószínűleg 29-e lesz. Zsófi még egyéb dolog ehhez, mint a 
program felelős?  
 
Szabó Zsófia: Azt gondolom, hogy egyelőre érdemi megjegyzés nincsen. Vannak benne azért ti is 
láttátok olyan programok, mint például az önkormányzati választás, ami nyilván nem az 
önkormányzatnak a rendezvényterve, csak az, hogy lássuk esetleg a programok szervezésében. Sok 
olyan apróság van, mint Bitó képviselő úr is megkeresett egy gombász előadással, ami az 
ismeretterjesztő előadássorozathoz kapcsolódik. Mindenkinek el szoktam mondani, akik jönnek, hogy 
ez nem szent írás, ez nem jelenti azt, hogy ha valakinek van valami nagyon kreatív ötlete azt ne 
lehetne betenni. Csak nyilván szeretnénk előre látni. Annyi kiegészítés talán, bár nem annyira 
bennünket érint, hogy a Szent Koronarend megkeresett bennünket, hogy itt szeretnének 
Pusztaszeren előadássorozatot tartani a Szociban két hónapon keresztül szombatonként itt 
szeretnének összejönni. Én Gáborral egyeztetve azt mondtam, hogy jó, annyi kérés van, hogy a 
közösségi színtér elsősorban a pusztaszerieké, ha közben bárkinek bármilyen igénye felmerül, akkor 
azt a hétvégét oldjuk meg valahogy másképpen.  
 
Máté Gábor polgármester: A Szent koronarend Halász Józsefhez kötődik.  
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Kósáné Buknicz Mária képviselő: Én szeretném kérdezni, hogy volt a Pilvax kávéház a 
könyvtárba, volt most karácsony előtt is és beszéltük, hogy ezt rendszeresebbé tennénk. Ezt nem 
kellene beírni?  
 
Szabó Zsófia: Két konkrétum van az egyik most február 10-én a Schwer Michellel az író-olvasó 
találkozó, ami szintén az olvasókörhöz kapcsolódik. Illetve március 14-én egy ilyen Pilvax kávéházat 
csinálnánk. Vannak még tervek, csak egyelőre pontos időpont nincsen.  
 
Máté Gábor polgármester: Tudom javasolni mindenkinek, felhívni a figyelmet a február 10-i író-
olvasó találkozóra. A Michelle itt lakik Pusztaszeren a nyárfás vendéglőbe. Nagyon fiatal, de nagyon 
jó dolgokat produkál. Egyéb kérdés? Bizottság részéről?  
 
Sági Mihály képviselő: Még magán részről kérdezni szerettem volna, hogy mit takar a Pogácsa-
ládi nap és szeptember 14-én a Pálya Sörözőben Gógán Nikolett részéről pacalpörkölt főző verseny 
szervezése lesz. Elmondom egyúttal, hogy úgy hagytuk jóvá a bizottság tárgyalásra alkalmasnak 
találta és már akkor is fölmerültek dolgok, hogy elfogadásra javasolja a rendezvénytervet. 
Természetesen, ha újak merülnek fel, akkor azt majd utólag jóváhagyjuk.  
 
Szabó Zsófia: A Pogácsa-ládi nap az a Koszti Tamás könyvtáros kollegának egy gondolata. Igazából 
onnan jött, hogy én meséltem neki, hogy tavaly Zsoltinak volt egy nagyon jó ötlete. Egyelőre a 
Tamásnak az a terve, hogy egy több napos gyerek tábort csinál és ennek az utolsó napja kint lenne 
az alkotóháznál és akkor egy pogácsa sütő, gyerekes, családos napot szervez, de egyelőre még 
konkrétumot nem tudok mondani. Valószínűleg ez július első hetében lenne.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Egyéb kérdés a témához?  
 
Szabó Zsófia: Én még egy kérdést tennék föl Bitó Zsolt képviselő úrnak, hogy ő talán jobban benne 
van, hogy lát-e bármilyen esélyt a Héthalom teljesítménytúra megszervezésére?  
 
Bitó Zsolt képviselő: Ősszel volt több olyan megbeszélésünk, aminek konklúziója az lett volna, 
hogy még a tavalyi évben megalakul egy új más alapokra helyezett egyesület. Ez nem történt meg 
igazából. Szerintem a legközelebbi ilyen önkormányzati ülésre ezt le fogom velük tisztázni. A szándék 
az csak egy dolog, de ide tettek is kellenek, hogy rendesen megcsináljuk, vagy elengedik teljesen 
akkor viszont másnak a kezébe odaadjuk, mert önmagában ez a rendezvény értékesebb annál, hogy 
a szülők alva hagyják ezt a dolgot.  
 
Máté Gábor polgármester: Itt vannak már foglalt napok valamilyen szinten, ehhez lehet igazodni 
a későbbiekben. Köszönöm. Egyéb hozzászólás a témához? Ha nincs, akkor aki elfogadja, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
3/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi rendezvényterve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. 
évi rendezvénytervét az előterjesztés szerint, de az alábbi módosításokkal fogadja el: 
- a június 1. napjára tervezett Honfoglaló-kupa Sakkverseny május 25. napján kerüljön 
megrendezésre, 
- a Kuvaszfesztivál június 1. napján kerüljön megrendezésre, 
- a ballagás június 22. napján kerül megrendezésre, és 
- a Szent Iván éji álom c. program június 29. napján kerüljön megrendezésre. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Irattár 
 
 
 
3. napirendi pont: A Kossuth utca 38. szám alatti ingatlan (Általános Iskola) 
tulajdonjogának átruházására irányuló szerződés elfogadása 
 
Máté Gábor polgármester: A mai nap legnehezebb témája a Kossuth utca 38 szám alatti ingatlan 
(Általános Iskola) tulajdonjogának átruházására irányuló szerződés elfogadása. Előzményei vannak 
a történetnek. Tavaly ilyenkor majdnem napra pontosan meglepetésünkre kaptunk püspök úrtól egy 
igény bejelentést, hogy igényt tart az általános iskola tulajdonjogára és erről az önkormányzat 
hozzon határozatot valamilyen formában. Mi mikor júniusban elég információt szereztünk akkor 
hoztunk egy olyan szándéknyilatkozatot, amit megkérek jegyző urat, hogy olvassa fel, csak hogy 
tudjuk az előzményeket. Most jegyző úr felolvassa azt a szándéknyilatkozatot, amit a püspökség felé 
küldtünk.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: És amire az ügyvédnő, aki ezt a szerződés tervezetet megfogalmazta, 
hivatkozik is. Ez a 52/2023. (IV.21.) képviselő-testületi határozat, ami úgy szól hogy figyelemmel az 
egyházak hitéleti és közcélú tevékenységének anyagi feltételeiről szóló 1997. évi CXXIV. törvény 
(Eftv.) 13. § (3) bekezdésében foglaltakra Pusztaszer Község Önkormányzatának képviselő-testülete 
kifejezi azon szándékát, hogy szerződést kíván kötni a Szeged-Csanádi Egyházmegyével a 6769 
Pusztaszer, Kossuth utca 38. szám (helyrajzi szám: Pusztaszer belterület 52) alatti székhelyen 
nyilvántartott ingatlan tulajdonjogának ingyenes átruházására a Szeged-Csanádi Egyházmegye által 
végzett oktatási, család, gyermek és ifjúságvédelmi, kulturális feladatok ellátásának elősegítése 
érdekében, mindaddig, amíg az épületben 8 osztályos oktatás folyik. A képviselő-testület a 
Pusztaszer Községi Önkormányzat és a Szeged-Csanádi Egyházmegye között 2012. július 5-én 
létrejött használati szerződést és annak 2018. május 3-ai módosítását a 6769 Pusztaszer, Kossuth 
utca 38. szám (helyrajzi szám: Pusztaszer belterület 52) alatti székhelyen nyilvántartott ingatlan 
tulajdonjogának ingyenes átruházására létrejövő szerződés hatályba lépésének napjával felmondja. 
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Így szólt ez a határozatunk. Erre föl én folyamatosan 
érdeklődtem a tanévnyitón, egyéb alkalmakkor, amikor a főigazgatóval sikerült kapcsolatba kerülni, 
hogy hol tartanak ezek a szerződés kötési tárgyalások vagy előkészületek. Azt mondta, hogy ez még 
2024-re is át fog húzódni. Áthúzódott, de kaptunk egy megállapodást, amit minden képviselő 
megkapott, ami hivatkozik a mi szándéknyilatkozatunkra. Egy problémánk van a különböző formai 
dolgokon egy kicsit túllépünk, meg nem akarjuk túlságosan szálára szedni ezt megállapodást. 
Számunkra ez így elfogadható lenne csak a legfontosabb dolog hiányzik belőle. Az, hogy mindaddig 
amíg 8 általános iskolai oktatás folyik az iskolában. Ez olyan fontos része a dolognak és a 
szándéknyilatkozatunk ezt határozottan és egyértelműen kijelentette. Ez a megállapodás nem 
tartalmazza ezt a szegmenst így ezt a megállapodást azt javaslom az önkormányzatnak, hogy ne 
fogadjuk el, hanem módosítási javaslattal éljünk, amit jegyző úr össze fog állítani valamilyen módon. 
Kérjük a megállapodás ügyvédnőjét, aki ezt összeállította, hogy ezt foglalja bele, ahova ő jónak látja. 
Én azt kérem a képviselőket, hogy olyanokba ne menjünk bele, hogy úgy jön ki a megállapodás, 
mintha mi akarunk volna az iskolát odaadni. Nem mi akartuk odaadni, ők kérték, hogy adjuk oda. A 
törvény úgy szól, hogy ha nem adjuk oda, akkor bírósághoz fordulnak. Ez nem annyira lényeges 
kérdés. A törvény az csak arról szól, hogy oktatási tevékenységet kell folytatni. Ez a tervezet mivel 
megállapodás van a tetejére írva ezért minden képpen mind a két félnek kell, hogy az érdekei 
megjelenjenek benne.  
 
Sági Mihály képviselő: Tisztelt képviselő-testület. A bizottság több mint fél óra hosszáig vesézte 
ezt a megállapodást és egyhangúlag a bizottság az a javaslata, hogy ezt a megállapodásra a 
polgármester urat nem hatalmazza fel az aláírására a képviselő-testület. Csak abban az esetben, ha 
az előző szándéknyilatkozatunk alapján, amit júniusba fogadtunk el, ha az a szöveg a 
megállapodásba szerepel. A bizottság egyhangúlag azt javasolja, hogy ez a megállapodás így nem 
írható alá és nem tudja felhatalmazni a polgármestert arra, hogy ezt a megállapodást írja alá. 
Amennyiben az, akihez tartozik ez az ügyvédnő, annak az utasítására megváltoztatja a 
megállapodást akkor írhatja csak a polgármester úr alá, egyébként nem. Ez a bizottság javaslata. 
Köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Vitára bocsátom a témát.  
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Bitó Zsolt képviselő: Igazából az alap álláspontom ismert itt mindenki előtt ebbe kérdésbe. Nagyon 
nagy mozgásterünk nincsen. Született egy olyan jogszabály, ami kötelez bennünket arra, hogy adjuk 
át a tulajdonjogot, de én is nagyon egyetértek azzal, hogy pontosan határozzuk meg, hogy milyen 
oktatási tevékenységnek kell itt folynia ahhoz, hogy ez a szerződés hatályban maradhasson. 
Egyébként ez érdekes dolog egy kicsit nekem, mert itt egyértelműen arról van szó, hogy ingyenesen 
tulajdonjogot adunk, nem működtetési, üzemeltetési, hanem tulajdonjogot adunk. Nem tudom ez 
azért, kérek segítséget, hogy az ingyenes tulajdonjog adásnak van néhány olyan kritériuma, ami a 
visszterhesnek nincs. Ha belefogalmazzuk egyértelműen a tulajdon átadásnak a célját és kritériumait 
akkor ezzel a későbbiek során tulajdonjogi tekintetben is élhetünk. Ezt itt jól gondolom? Amennyiben 
ez visszterhes lenne akkor a tulajdon szempontjából a későbbiek során nincsen semmilyen 
lehetőségünk. Ezekre a gondolatokra tekintettel én is azt gondolom, hogy minden képpen bele kell 
fogalmazni, hogy mivel ingyenes tulajdon szerzésről van szó, hogy ez az állapot eddig meg eddig 
tart.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Én hasonló képpen fogalmaznám meg a kérdést, de nem ilyen 
szépen. Bennem is ez merült föl, mint az előzőekben is, hogy ezzel időt akartunk nyerni, hogy lássuk 
mi lesz ennek a vége. Ez annyira egyoldalú bárhogy is fogalmaztunk itt a levélbe, egyértelmű, hogy 
át kell adni vagy így vagy úgy. Ebben az szerepel, hogy mindaddig míg 8 osztályos oktatás folyik az 
intézményben, de mi lesz utána? Akkor ez a szerződés ebben a formában mire jogosít fel bennünket 
a tulajdonjoggal kapcsolatban?  
 
Máté Gábor polgármester: Arra, hogy visszaköveteljük a tulajdonunkat.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: De minek alapján, ha nem tartja be?  
 
Máté Gábor polgármester: A szerződés alapján és a jelenleg meglévő törvény alapján. Szintén azt 
mondja, csak mi ezen még egy kicsit szorítunk, hogy nem oktatási tevékenységet folytat, hanem 8 
általános iskolás oktatási tevékenységet. Van egy papírra leírt megállapodás, amit aláírt a püspök és 
aláírt a polgármester, akkor utána ehhez kötnünk kell magunkat. Szívesen odaadjuk, mert jól 
működtetik. Már rég nem működne az oktatás 8 általános iskolával, ha a KLIKK vinné ezt a dolgot. 
Nekünk az, hogy az egyház minél tovább maradjon az érdekünk. Még akkor is, ha a tulajdonjogot 
átadjuk oda, csak nem mindegy hogy hogyan. Valamilyen módon védjük magunkat ezzel a 
rendszerrel.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Számomra ez mindegy, bennem csak a kérdés, hogy ne kerüljünk 
abba a helyzetbe, hogy itt bármi oknál fogva esetleg két vagy három év múlva fülön foghatják és 
vihetik a gyerekeket. Nagyon leegyszerűsítve erre szerettem volna választ kapni, hogyha nem jön 
be ebbe a formába, ez elég-e nekünk, hogy az ellen majd valamit tudjunk tenni?  
 
Máté Gábor polgármester: Most úgy tűnik, hogy elég és ezen a hídon majd akkor megyünk át, ha 
odaérünk. Nem tudjuk. Lehet olyan törvényt hozni, ami majd esetleg ezt is felülírja. Most ez az 
eszköz van a kezünkbe.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ez a szándéknyilatkozat egy szándéknyilatkozat meg feltétel, meg még 
hogy a parti iskolát nem adjuk. Volt ennek legalább három vagy négy megelőző határozata, hogy 
szerettük volna elérni, hogy valaki üljön ide, tárgyaljunk. Nem került erre sor. Ez, hogy mi beleírjuk 
vagy kérjük az ügyvédet, hogy majd szerkessze bele ebbe a tervezetbe ezt az általunk sarkalatosnak 
tartott kitételt, hogy ragaszkodunk ehhez a 8 osztályos általános iskolai oktatásnak a fenntartására 
ez majd kiderül, hogy adott esetben megállja-e a helyét a bíróságon. A törvénybe csak az van benne, 
hogy amíg nevelési oktatási tevékenység folyik az ingatlanba addig az övéké a tulajdonjog. Mi a 8 
osztályos általános iskolai oktatáshoz szeretnénk ragaszkodni. Ha ezt nem írják bele, az ügyvédnő 
esetleg továbbítja ezt a kitételünket mondjuk a püspök úr irányába és ő azt mondja, hogy erről szó 
nem lehet akkor az már sok mindent elmond. Ha beleírják annak mi akkor örülünk, valamilyen 
szinten megnyugszunk. Ha ne adj isten tényleg csak 6 vagy 4 osztályos általános iskola lesz egyszer 
csak akkor majd eldöntjük, hogy hogyan tovább.  Akkor fog ez kiderülni, hogy akkor ez a 
megállapodásunk mennyit ért meg jogilag, hogy állja meg a helyét adott esetben a bíróságon. Nem 
tudunk mit tenni, itt mi folyamatosan előre fele menekültünk. Ebből, mint látszik, mindenki azt olvas 
ki, mindenből, amit akar meg ami neki tetszik.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Egy dolgot ne felejtsünk el. A fő cél az, hogy az iskola 
maradjon és annak ez az útja pillanatnyilag. Nem mindegy, hogy ezt az utat, hogy egyengetjük 
magunk előtt.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Én még mindig azt nem értem, hogy ha a törvény lehetővé tesz egy 
ilyen kritériumot, hogy 8 osztály vagy akárhány osztályos oktatás folyik, akkor egy bizony szinten 
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valamit véd. Mi akkor miért nem állíthatunk mindez mellett, hogy ha esetleg nem folyik 8 osztályos 
oktatás az intézménybe, akkor, mi miért nem állíthatunk további kritériumokat magunk részéről.  
 
Máté Gábor polgármester: Nekünk ez elég, ha a 8 osztályos lesz. Milyen további kritériumot 
kellene még?  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Konkrétan, hogy akkor nem adjuk át az épületet.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez akkor derül ki, amikor meg akarják szüntetni. Majd, ha ők ezt meg 
akarják szüntetni akkor majd elővesszük a megállapodást, hogy akkor kérjük vissza az épületet.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Itt konkrétan ez fog történni, ha beleírják ezt az egy mondatot, amihez itt 
mi most ragaszkodnánk és aláírásra kerül ez a szerződés, akkor a földhivatalnál valaki lekéri a 
Pusztaszer belterület 52 helyrajzi számú ingatlannak a tulajdoni lapját, azt fogja látni, hogy 
tulajdonos Szeged-Csanádi Egyházmegye. Majd utána, akár jövő szeptembertől vagy öt év múlva 
azt mondják, hogy ilyen meg olyan oknál fogva csak 6 osztályos képzést tudunk fenntartani, vagy 
csak az alsó tagozatot, akkor mi szaladozhatunk fűhöz-fához, hogy nem erről volt szó.  
 
Máté Gábor polgármester: Most előre ne féljünk olyan dologtól. Bízni kell abba, hogy ha ez 
belekerül ebbe a megállapodásba, benne van az a feltétel, ami nekünk az érdekünk. Az, hogy kinek 
a neve van a tulajdoni lapon engem nem érdekel. Ha azt jól tartja rendbe, be is segítünk, eddig is 
besegítettünk, amit tudtunk. Nincs szó a parti iskoláról, nincs szó a sport udvarról, nincs szó a 
tornateremről. Ez majd egy későbbi megállapodás lesz az üzemeltetés terén, nyilván ezeket nem 
adjuk oda.  
 
Katona Mária képviselő: Kiegészítés képpen, hogy milyen gazdája az egyház ennek az iskolának. 
Egy évvel ezelőtt ebben az iskolában 6 évfolyamon működött a 8 általános iskola. Ez azt jelentette, 
hogy a tavalyi 6. és 7. osztály működött összevonva, ha jól emlékszem, akkor 8-an voltak. Illetve a 
tavalyi 3. és 4. osztály működött összesen 10 fővel. Most ott tartunk, hogy tavasszal bejelentették, 
hogy szeptembertől kezdve, aki tavaly 3. és 4. osztály volt két külön osztályként működik. 5-5 gyerek 
volt mind a két osztályban. Nem tudtuk, hogy azóta érkezik hozzájuk összesen 3. Korábban az volt, 
hogy 8 fő a minimum, ahhoz, hogy egy osztály önállóan működhessen. Én is átéltem, én voltam az 
első, aki így kapott osztályt. Megengedték 6 fővel is az osztályt. Jelenleg lett volna 3 nyolcadikosunk, 
most van 4 nyolcadikosunk, aki ott van a 7. mellett, akik már a 4. osztály óta így menetelnek tovább. 
Egyelőre azt látom, hogy pozitívan állnak hozzá a korábbi ígéretekhez képest, meg a korábbi 
intézkedésekhez képest. Engedik az osztályokat, hogy fölmenjenek még fölsőbe is. Mégis azt 
mondom én is, hogy próbáljuk meg mindenféle képpen írjuk bele ezt az 1-8-ig, mert ez indokolt.  
 
Máté Gábor polgármester: Én azt gondolom ezt tegyük meg. Szerintem az eddigi tízen akárhány 
év tapasztalat alapján nem volt rossz gazdája az épületnek sem az egyház a maga módján addig, 
amíg nem az ő tulajdona volt. Ha logikailag nézem a dolgot, ha az üzemeltető tulajdonába van egy 
épület egész másképpen viselkedik felé és a felelősséget is másképpen vállalja érte. Én azt 
gondolom, hogy azzal, hogy az egyház három évvel ezelőtt megterveztette az iskola sportcsarnokát 
és engedélyes tervük van, ha erre lesz keret nem kizárt, hogy megvalósulhat. Ha nem lesz annyi 
pénz azt látjuk, hogy a vizes blokknak a rendbe tétele az feltétlen megoldandó kérdés. 10-12 éve 
hurcoljuk magunkkal ezt a dolgot, amikor az iskolának a felújítását meg tudtuk csinálni, első ütemben 
erre jutott pénz. A második ütem majd a vizes blokk. Azóta nem volt olyan pályázat amire 
rámozdulhattunk volna, hogy vizes blokkot építsünk belőle. Az egyház tudja ezt. Az egyházzal való 
egyeztetéseknél mindig leírtuk, hogy mik azok a dolgok. Az iskola is folyamatosan mondja, hogy hol 
vannak problémák. Sose mondták azt, hogy nem törődnek vele.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Nem a fenntartással, nem az oktatás minőségével, nem az egyház 
hozzáállásával, amit eddig tanúsított, hanem pusztán az a tény, hogy ez mégis önkormányzati 
tulajdon. Nekem ez az etikai kérdésem ezzel, ha eddig nem értettétek volna akkor most értsétek. 
Ennyi erővel bárkire bármit, amit nehezen tudunk fenntartani nyugodtan egy köpéssel átadhatunk, 
simán, egyenesen, ellen szó nélkül. Mégse próbáljuk már ezt megtenni, nekem röviden, tömören ez 
a véleményem.  
 
Máté Gábor polgármester: Rendben, de ez egy rendszer. A vízművet ugyanígy vitték. Be vagyunk 
biztosítva azt gondolom azzal, hogyha ezt a feltételt beletesszük.  
 
Katona Mária képviselő: Csak egy mondatot szerettem volna, mivel be szerettem volna fejezni, 
főleg a vendégek miatt. Én úgy tudom, hogy a KLIKK-es iskolák 15 fő alatt nem működtetnek a 15 
a minimum. Nálunk nincs 15 fős osztály. Régen nem működne ez az iskola és most működünk, 
köszönjük szépen meg vagyunk. Köszönöm.  
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Máté Gábor polgármester: Akkor ezzel a módosítási javaslattal, jegyző úr összefoglalja körülbelül 
a dolgot.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Igazából arra szerettem volna fölhívni a figyelmet, hogy vagyonnal való 
rendelkezés, minősített többség, bár nyilván esetünkben ugyanazt jelenti, mint hogyha egyszerű 
többség lenne. Legalább négy igen szavazat kell. Ami körülbelül most határozati javaslat lenne az, 
hogy akkor a képviselő-testület felkéri az okiratot szerkesztő ügyvédet, hogy az 52/2023. (VI.21.) 
képviselő-testületi határozatban foglaltaknak megfelelően az általunk sarkalatos kitételnek tartott 
megfogalmazást, miszerint a tulajdonjog átruházáshoz addig az időtartamig járul hozzá a képviselő-
testület amíg az épületben 8 osztályos oktatás folyik.   
 
Máté Gábor polgármester: 8 évfolyamos általános iskolai, azért kérem, hogy mondjuk azt, hogy 
8 évfolyamos, mert az osztályt esetleg úgy értelmezik, hogy különálló osztályok. Nem feltételen kell, 
ha ők összevonják úgy, ahogy tavaly volt. Legyen meg a 8 évfolyamos oktatás. Azt nem 
követelhetjük, hogy 2-3 személyes osztályt külön-külön oktassanak, ha nekik jobb 6 vagy 8 
személlyel oktatni.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: 8 évfolyamos általános iskolai oktatás folyik az épületben, ezt a kitételt 
minden képpen szerkessze bele és az ennek megfelelően módosított szerződés tervezetet terjessze 
a képviselő-testület elé a soron következő ülésre február 14-ig.  
 
Máté Gábor polgármester: Aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
4/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Kossuth utca 38. szám alatti ingatlan (Általános Iskola) tulajdonjogának átruházására 

irányuló szerződés elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tisztelettel felkéri az előterjesztett 
„Megállapodás ingatlan és ingóságok térítésmentes tulajdonba adásáról” című okiratot szerkesztő 
Vámbéry-Bobay Ügyvédi Irodát (1027 Budapest, Kandó Kálmán u. 1., adószám 19344748-2-41, 
képviseletében: Dr. Bobay Beatrix ügyvéd, KASZ:36057712), hogy a Képviselő-testület 
52/2023.(VI.21.)Kt. határozatába foglalt szándéknyilatkozatában is kihangsúlyozott feltételnek 
(„mindaddig, amíg az épületben 8 osztályos oktatás folyik”) megfelelően szíveskedjen módosítani és 
a Képviselő-testület 2024. február 14-ei ülésére előterjeszteni a megállapodás-tervezetet úgy, hogy 
az tartalmazza az alábbi megfogalmazás szerinti bontó feltételt: 
 
„A jelen megállapodással átruházott ingatlan és ingó vagyon, vagy az azok helyébe lépő 
vagyonelemek tulajdonjoga ingyenesen visszaszáll az eredeti tulajdonosra akkor, ha az ingatlanon a 
8 évfolyamos általános iskolai nevelési-oktatási feladat ellátása megszűnik.” 
 
Határidő: 2024. február 14. 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Vámbéry-Bobay Ügyvédi Iroda 
4.) Irattár 
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4. napirendi pont: A polgármester 2024. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 
Máté Gábor polgármester: Következő, polgármester szabadság ütemezése. Kiküldésre került. Már 
elhasználtam az ideiből 10 napot és igyekszem koptatni tovább. Nyilván a nyári időszakra tudom 
jobban koncentrálni.  
 
Sági Mihály képviselő: A bizottság elfogadásra javasolta.  
 
Máté Gábor polgármester: Van-e kérdés ezzel kapcsolatban? Más javaslat esetleg? Aki elfogadja, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
5/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: A polgármester 2024. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. 
évi CXCIX tv. (a továbbiakban Kttv.) 225/C.§ (1) – (4) bekezdéseiben foglaltak alapján Máté Gábor 
főállású polgármester 2024. évi 64 nap szabadsága igénybe vételét a melléklet szerinti szabadság 
felhasználási ütemezésben foglaltaknak megfelelően jóváhagyja.  
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Gazdálkodás helyben 
4.) Irattár 

5/2024.(I.31.)Kt. határozat melléklete 
 

NÉV 

2024. 
évre 
járó 

napok 
száma 

január február március április május június július augusztus szeptember október november december 

Máté Gábor 
polgármester 

 
Áthozott: 

33 
 

            

 
Tárgyévi: 

31 
 

            

 
Összesen: 

64 
 

10 5 5 4 5 10 10 10 5 - - - 

 
 
 
5. napirendi pont: A Pusztaszer külterület 0187/42 helyrajzi számú ingatlan haszonbérbe 
adása 
 
Máté Gábor polgármester: Következő, ötödik napirendi pont, a 0187/42 helyrajzi számú ingatlan 
haszonbérbe adása. Ha valaki nem azonosította be, akkor ez a hulladékudvar mögötti terület. A 
hulladékudvar meg a szeméttelep rekultivációs terület közötti rész, amit Szabó Sándor bérel. Ennek 
a bérleti szerződésnek a megújításáról van szó. Azért foglalkozunk ezzel minden évben, mert az a 
terület különleges gazdasági területként van nyilvántartva a rendezési tervünkbe és ez alkalmas 
arra, hogy ha valamilyen vállalkozó, vállalkozás ezt hasznosítani szeretné, akkor ide építhet rá. Ezért 
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1 évre hosszabbítjuk csak meg a haszonbérleti szerződést. Van-e kérdés a témához? Aki elfogadja, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
6/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Pusztaszer külterület 0187/42 helyrajzi számú ingatlan haszonbérbe adása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete mezőgazdasági földhaszonbérleti 
szerződést köt Szabó Sándor 6769 Pusztaszer, Tanya 254. szám alatti lakossal a Pusztaszer 
külterület 0187/42 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozóan 2024. február 29. napjától 2025. február 
28. napjáig tartó határozott időre, évi 50 000,-Ft/ha haszonbér ellenében. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Máté Gábor polgármestert a fenti ügyleti szándéknak megfelelő, 
azt részletezően megszövegezett külön szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Szabó Sándor 
4.) Gazdálkodás helyben 
5.) Irattár 
 
 
 
6. napirendi pont: Bálint Tamás telekvásárlási kérelme 
 
Máté Gábor polgármester: Bálint Tamás telekvásárlási kérelme. Amikor a baba támogatást vittem 
a Tamáséknak, akkor fölvetették, hogy mivel gazdálkodást is folytatnak, a szemben lévő telek, ami 
az Árpád utca 1 szám alatti telek megvásárlását ajánlották fel. 150 000 forintot ajánlottak ezért, én 
azt gondolom, hogy a pusztaszeri viszonyok között ez egy teljesen reális és elfogadható ár.  
 
Sági Mihály képviselő: A bizottság tárgyalta a témát és hozzuk nyilvánosságra, hogy ennek a 
könyv szerinti értéke 300 000 forint. Ha az önkormányzat vagyon vesztéssel jár, akkor a későbbiek 
folyamán a képviselő-testületet vagy a bizottságot mutyizással vádolhatják. Ennek ellenére a 
bizottság azt javasolja, hogy olyan árat ajánlottak föl, amit javasol a képviselő-testületnek elfogadni. 
Fölmerült olyan is, hogy értékeltessük föl. Ha felértékeljük és kevesebbre értékelik, akkor lehet, hogy 
nem kapunk érte ennyit. Azt javaslom a képviselő-testületnek, hogy ezt a rizikót vállalja föl és 
értékesítsük ezt a területet. Fiatal házaspárról van szó, itt akarnak letelepedni, maradjanak itt minél 
tovább. Köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm.  
 
Bitó Zsolt képviselő: Én úgy tudom, hogy az a terület hosszú évek vagy évtizedek óta érdeklődés 
nélküli.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen.  
 
Bitó Zsolt képviselő: Igazából nem látok semmi okot arra, hogy függetlenül attól, hogy milyen 
könyv szerinti értéke van. Lehet, hogy könyv szerint vagyon vesztést okoz egy ilyen könyv alatti 
eladás, de gyakorlatban ennek nincs túlságosan nagy jelentősége. Én azt gondolom, hogy majdnem 
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minden ilyen telekvásárlás kicsit elősegíti azt, hogy kis településen bármilyen lendületet is kapjon 
egy kicsit az támogatandó, főleg, ha első hallásra is korrekt ajánlat érkezik rá.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Egyéb gondolat?  
 
Sági Mihály képviselő: Azért egészítem ki, mert a bizottságnak van egy tagja, aki Munkástelepen 
adott el tavaly egy ilyen telket, azon nortonkút is van, ez meg egy gazdátlan terület, 50 000 forintért 
adta el. 
 
Máté Gábor polgármester: Én is úgy érzem, hogy teljesen reális az ár.  A könyvbe különböző 
automatizmusok vannak. Én azt gondolom, hogy amikor megláttam ezt az ajánlatot, teljesen 
elfogadható volt számomra. Van-e kérdés?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Az ügyvédi költséget a vevő állja, majd akkor ők megnevezik, hogy kivel 
szeretnék ezt csináltatni.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen. Kérdés? Aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
7/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Bálint Tamás telekvásárlási kérelme 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete eladja a Pusztaszer Községi 
Önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező Pusztaszer belterület 428 helyrajzi számú ingatlant 
150 000,-Ft, azaz – Százötvenezer – forint vételár ellenében Bálint Tamás (született: Zenta, 
Jugoszlávia, 1995. június 19., anyja neve: Szabó Gyöngyi) 6769 Pusztaszer, Árpád utca 2. szám 
alatti lakos részére. 
 
A vételár meghatározásánál a Képviselő-testület a helyben kialakult reális forgalmi értékeket és a 
fiatalok helyben tartásának ösztönzésére irányuló önkormányzati szándékot vette alapul. 
 
A Képviselő-testület meghatalmazza Máté Gábor polgármestert, hogy a fenti ügyleti szándéknak 
megfelelő, azt részletezően elkészített külön adásvételi szerződést és a kapcsolódó dokumentumokat 
aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Bálint Tamás 
4.) Gazdálkodás Helyben 
5.) Irattár 
 
 
 
7. napirendi pont: Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről 
 
Máté Gábor polgármester: Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről. 
Amint kiküldtem már nektek a jövő testületi ülésen fogunk vele foglalkozni a járóbeteg szolgálat 
támogatására kapott igény. Csak megemlítem, hogy tavaly 128 000 forintot fizettünk havonta, ez 
volt a havi támogatás megjegyzem ez az egészségügyi támogatás nem kötelező az önkormányzat 
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számára. A teljes jószándékunkra van utalva a dolog. Nyilván mindig támogattuk ezt a dolgot az 
erőnkhöz képest, amennyire lehetett. Elmondom, hogy Baks és Ópusztaszer egy árva vasat se 
fizetett, bár volt nekik is részesedésük. Mégsem dőlt csődbe az egészségügyi szolgáltatás Kisteleken. 
Ez minket annyira nem zavart és nem is fogunk másokra mutogatni. Ellenben amit most kaptunk a 
128 000 forinthoz képest 550 000 forint. Ez már a vicc kategóriája. Ha lakosság arányosan 
szétosztva azt jelenti, hogy Kistelek esetében havonta 3 500 000 forintot jelente. Én azt gondolom 
ez teljesen vállalhatatlan. A követkető testületi ülésig valószínűleg lesz egy polgármesteri 
összejövetel ebben a témában, én legalábbis kezdeményezni fogom. Ez így ebben a formában a vicc 
kategóriája. Ezzel nem tudunk foglalkozni. Még gesztust se tudunk gyakorolni ezen a szinten. Ennyit, 
ehhez a kérdéshez. Védőnői témában több dolog is felmerült. Egyrészt a Rozikáék megvásárolnák 
ezt az épületet. Minden rendben volt, de kijött a bank és a bank megállapította, hogy 6 m2-nyi 
eltérés van a földhivatali bejegyzés és a valóság között. Több ugyanis valamivel. Mi meg széttettük 
a kezünket, ez az épület a 30-as években épült, ehhez hozzá toldva nem nagyon lett magához az 
egész kubatúrához. Ezt a tömeget képviseli. Hozzá kell tegyem a földhivatali rajzon is, emlékeztek 
rá, mikor az eladásról döntöttünk láttuk, hogy minden épület rajta van. A disznóól nincs meg a 
garázs, de ez nem akkora probléma. A bank értékbecslője kijött és aztán azt mondta, hogy elutasítják 
a banki kérvényét a Rozikáéknak, mert nem felel meg a földhivatali térképnek. Most ez a térkép a 
30-as évekből indulva átment egy háborún, aztán átment egy 50-60-as éveken. Rajzolgatott így 
vagy úgy bárki a térképen, de vonalzóval és tollal csinálták, nem tudni, hogy 1 mm vagy 2 mm hova 
csúszott közbe. Utána ezt a térképet digitalizálták és most kiderült, hogy a cm pontosan bemérhető 
műholdas dolgok valóban kimutatnak 6-7 m2 problémát ebből. A feladat ezzel kapcsolatban az lenne, 
hogy méressük föl és rajzoltassuk meg az épületet és fennmaradási engedélyt kérjünk rá. Ez a vicc 
kategórája megint azt mondom. Meggyőződésem, hogy nem lehetne akadálya annak, hogy egy 4 
gyerekes család kölcsönt kapjon arra, hogy megkapja a saját otthonhoz jutás lehetőségét, de a bank 
mégis tartja magát ehhez az álláspontjához. Most ott tart a dolog, hogy bemérettük ezt a területet, 
minden oldalának vannak néhány mm-es eltérése, nem teljesen úgy áll az épület, de ezekből adódik 
és a földmérő azt írta, hogy hiba határon belül van ez a különbség. Ezt nem fogadja el a bank 
pillanatnyilag. Most ott tartunk, hogy megpróbálok, hozzá kell tenni, ha ezeknek az elvárásoknak 
megfelelnénk, akkor ilyen fél milliós nagyságrendű kiadás keletkezne. Azért nem adjuk ilyen könnyen 
a bőrünket, megpróbálok kapcsolatot teremteni a földhivatal igazgatójával és megkérdezni, hogy ő 
mit javasol, hogy lehet átrajzolni ezt a hibát vagy korrigálni ezt a hibát úgy, hogy ne kelljen a teljes 
procedúrát végig vinni? Aztán ha nem lehet, akkor majd meglátjuk, hogy mit tudunk a továbbiakban 
tenni, de egyelőre itt tart ez a dolog. Ha már a védőnőnél tartunk, konkrétan a védőnői szerződést 
is sikerült aláírni. Pontos papírunk és szerződésünk van arról, hogy a védőnői szolgálatot már nem 
az önkormányzat alkalmazásában működtetjük, hanem az egyetem használja a területet. Meg 
tudtunk állapodni szerencsére, hogy milyen keretek között fog üzemelni majd a védőnői szolgálat. 
Azonban a védőnőnek meg mindig nincs munkaköri leírása, fél év óta már ott dolgozik, de még nem 
tudják, hogy milyen alapokon dolgoznak. Fizetést viszont kap szerencsére. Ha már a földmérésről 
volt szó, akkor a földmérővel megállapodtunk abban is, hogy ezt az 1/3-as helyrajzi számú területet, 
ami egybe van a szolgálati lakással a hátsó épülettel, meg a polgármesteri hivatal épületével ezt a 
jelenlegi szolgálati lakások mentén húzott kerítés mentén ketté fogjuk osztani. Az nem megy, hogy 
három felé osszuk, az iszonyú bonyolult lenne. Abban állapodtunk meg, hogy azt az épületet egy 
blokknak kezelve egy telekre fogjuk rátenni. Csak az volt a kérdés, hogy olyan helyre húzzuk a 
vonalakat, hogy az építési szabályoknak nem menjünk ellene. A beépítettség továbbra is a 
szabályoknak megfelelő legyen. Ezt én leellenőriztettem a földmérővel is, meg az építési hatósággal 
is és rámondták az áment, hogy ahogy most a kerítés van azon a nyomvonalon a telek megosztható 
úgy, hogy törvényesen megfeleljen. Ennyit erről. Két TOP-os pályázatunk van folyamatban. A három 
utca építése gyakorlatilag a Hétvezér sor és a munkástelepi utca fő építési munkálatai befejeződtek. 
Ott még padka rendezésekről lehet szó, mert a víz is dolgozik eső esetén meg ülepedések is 
történnek. A lényeg az, hogy használható állapotba kerültek az utak. Szerintem jó munkát végeztek. 
Egy-két problémát még meg tudunk oldani, a műszaki átvétele még nem történt meg az utaknak. A 
műszaki ellenőrrel a bejárást még meg fogjuk tenni. A Mező utca azért nem kezdődött el, mert a 
Mező utcát érinti a csatornaépítés itt a Kossuth utca Mező utca nyomvonalán a szikkasztó árkokat 
lefolyással rendelkező árkokká alakítjuk, ami az itt összegyűlő csapadékvizet a templom melletti 
területre viszi majd és ott tud elszikkadni majd a csapadékvíz megtartva a csapadékot a falu 
területén. Addig az út építését nem akarták elkezdni, amíg a csatornát meg nem építették. Most 
odáig jutott a csatorna is, hogy a kiviteli tervek elkészültek, az árajánlat kérések kimentek. Ha 
megkapjuk a csatornaépítésre az árajánlatokat azután a szerződéskötésekkel a Mező utcai rész 
csatorna építése megtörténhet. Utána tudnak majd az utcával foglalkozni. Ez most ilyen állapotban 
van. A közvilágítással kapcsolatosan bejártam a területet alkalmas időpontban és találtam olyan 
problémákat, hogy bizonyos helyeken mivel nagyon koncentráltan szórja a fényt ezért az árnyék 
vetése is sokkal határozottabb. Főleg az útkereszteződéseknél, ahol a lámpák olyan 
elhelyezkedésűek, hogy maga az oszlop jelentős árnyékot vet maga mögé. Ilyen volt a Tas utca és 
az Ocskó Laci háza mögötti névtelen utca és a Honfoglalás utca keresztezősében, illetve a Mező utca 
és a Kossuth utca kereszteződésben. Vannak ilyen problémák, hogy nagyon nagy árnyékot vet az 
oszlop az utcának arra a szakaszára, ami a kereszteződésnél van. Én kértem a kivitelezőt, hogy 
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fordítsunk az egész rendszeren 45 fokot, hogy ne merőlegesen álljon a lámpa az oszlopra, hanem 
45 fokba. Akkor az oszlopon kívülre kerül a lámpa. Ezt az Ocskó Lacinál meg a Tas utcánál meg 
lehetett oldani mert olyan a tartó szerkezet, hogy az oszlop élére tudtuk rögzíteni. Ezt a tegnap előtti 
nap meg is tették. Ott ezt a problémát meg tudtuk szüntetni. A Mező utcánál sajnos ez nem fog 
menni, mert ott hosszú karokon van és azt nem lehet forgatni. Ugyanez van a Petőfi utca és a 
Kossuth utca kereszteződésénél, de ott kisebb a probléma ez ügyben. Ennek a megoldása az lesz 
majd, ha lesz újabb anyagi keretünk, akkor a következő oszlopra is kell egy-egy lámpát fölszerelni, 
de ez majd egy későbbi dolog lesz. Volt olyan hely, ahol a vezetékek annyira közel voltak a lámpához, 
hogy iszonyú nagy árnyékot vetett maga az a vezeték csomag és azt is odébb rakattam. Egy lámpa 
volt a Hétvezér sornak ebbe a kanyargós részébe, ami nem világított. Azt is kijavították azt is rendbe 
tették. Most minden észrevételünk, amit én legalábbis tudtam feléjük közölni azt megoldották. Az 
iskola részéről volt egy pályázat az én Pusztaszerem címén. Az ott legérdemesebb 12 képet 
kiválasztottuk és készítettünk egy szülő közreműködésével egy naptárat. Ennek a digitális változata 
elkészült, most keressük a nyomtatás lehetőségét meg azt, hogy mennyi igény van rá. Voltam egy 
nyugdíjas búcsúztatáson a Csongrád Megyei Hulladékgazdálkodási Kft vezetője, Feketéné Editke 
nyugdíjba vonult. Évtizede együttműködésünk volt, nagyon jó volt az együttműködésünk. Úgy vonult 
nyugdíjba, hogy maradt a cégnél tanácsadóként, de magát a funkcióját már nem ügyvezető 
igazgatóként fogja vinni. Ahogy küldtem nektek a Medivia Kft-től kértem egy árajánlatot a közúti 
jele felújítására. Az Ópusztaszer felé vezető út az a mi kezelésünkbe és a mi tulajdonunkba van. 
Nem annyira veszélyes még az útburkolat jel kopása, de gondoltam, lássuk, hogy mibe kerül ez a 
dolog. Hát ez 1 000 000 forintba kerül. Jeleztem a közútnak is, hogy a 4518-as utat, ami a 
Tömörkény felé, illetve az ötösig meg ott már aztán tényleg le van kopva és ködös időben nagyon 
nehezen következő a nyomvonal. Nem bíztattak sokkal, hogy ezt holnapután festeni fogják. Nem 
tudni, mert elég nehéz helyzetbe vannak ők is. Mindenesetre jelezzük rendszeresen, hogy milyen 
problémák adódnak. A Magyar Falu Program keretében egy 4 500 000 forintnyi összeget tudtunk 
pályázni. Ezt az óvodára fogjuk fordítani. A pályázat beadásra került, a tervek elkészültek. Az 
óvodánál a bejárónak a további burkolása és olyan burkolati részt is fogunk építeni, ami a szennyíz 
szippantó kocsinak a bejárását is lehetővé teszi. Az oda folyó három csapadék csatornának a vizét is 
elvezeti, hogy ne álljon ott meg. Ez volt az egyik szegmense a pályázatnak. Mivel nem értünk körbe 
a kerítéssel, amennyi pénz még marad a burkolaton felül addig tervezzék meg a kerítés építést. A 
Dózsa György utcai szomszéd az Eszternek a portája mentén, illetve a Mező utcai hátsó kerítés 
szakaszoknak a felújítására jut még megfelelő keret. Azt tudjuk felújítani olyan technikával, mint 
ami az iskola és a Dózsa György utca felől rácsos megoldással lett. Annyi még pluszba van, hogy az 
első és a hátsó udvar közé a már megépült kerítés vonalába egy kaput fogunk építeni, hogy a 
gyerekek bármennyire is figyel a pedagógus, fizikai határ legyen ahhoz, hogy az első udvarba a 
gyerekek átszaladhassanak. A főispán úr kérte, hogy a játszótereinkről számoljunk be, hogy milyen 
állapotban vannak, az ellenőrzésük hol tart. Erről egy táblázatot kellett kitöltsünk. Szerencsénk van 
bizonyos fokon, mert két évvel ezelőtt mikor felújítottuk a játszóteret akkor minden ilyen munkát 
elvégeztünk. Három évig érvényes ez a dolog. Ennek okán mivel októberben letelt az óvodai 
játszótérnek a mandátuma, már van árajánlatunk, sőt már a megbízást is elküldtük egy cégnek, 
hogy az óvodai belterületi játszóteret vizsgálja felül és legyen róla megfelelő dokumentáció. 
Egyébként 120 000 forint a költsége ennek a felülvizsgálatnak. A fekete Suzuki Vitaránknak a 
műszakija 8-val letelt volna. Megvizsgáltattuk szerelővel, olyan 500 000 forint fölött lett volna az a 
munka, amivel műszaki vizsgára el tudtuk volna vinni. Úgy döntöttem, hogy megszabadulunk tőle, 
ha lehet. Szerencsére sikerült olyan vevőt találni, aki 100 000 forintért elvitte. Azért kellett gyorsan 
megoldanunk ezt, mert azt mondta, hogy akkor tudja elvinni, ha még műszaki van rajta. Ha ezt nem 
lépjük meg, akkor nekünk kellett volna fizetni a bontónak. Nyilván két évvel ezelőtt azért vettük meg 
a fehér Suzukit, hogy belépjen majd ennek a helyére. Említettem ezt a gazdasági területet a múlt 
héten a polgármesterekkel volt egy egyeztetésünk. Ott Nagy Sándor jelezte, hogy nézzünk körül, 
hogy a szegedi autógyár épülése miatt előfordulhat, hogy bizonyos kisebb üzemek a környéken 
próbálnak majd települni. Lesz majd egy ilyen egyeztetés, hogy ki milyen önkormányzati területet 
tud erre a dologra beajánlani. A mi esetünkben egyetlen egy érdemleges területünk van, ez. Ezen 
felül már csak magántulajdonban lévő területek lehetnek, amik beléphetnek ebbe a rendszerbe. 
Nyilván az arborétumot nem kívánjuk ebbe belevonni. Ha ilyen szándék lesz, akkor ezzel majd 
foglalkozni fogunk. Körülbelül én most végig értem a listámon. Van-e valami kérdés a 
beszámolómhoz?  
 
Bitó Zsolt képviselő: Közvilágítás. Sikerült-e már valami előtte utána teljesítmény adatot? 
 
Máté Gábor polgármester: Még nem, de jeleztem, hogy szeretnénk ezzel kapcsolatban egy mérést 
adni.  
 
Bitó Zsolt képviselő: Annyit szeretnék kérni, hogy amikor ezek meg vannak, akkor ugyanúgy 
emailbe küld már el.  
 
Máté Gábor polgármester: Természetesen.  
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Bitó Zsolt képviselő: Azon kívül annyit szeretnék ehhez hozzátenni, hogy igen ezek a 
kereszteződésekben, hogy eltakarja, ezt beszéltük is, viszont én több olyan pontot is látok, ahol vagy 
kettő oszlop maradt ki vagy úgy kanyarodik az utca, hogy sötétebb. Azt gondolom, hogy ha nincs is 
erre azonnal pénzünk, hogy járjuk ezt körbe és csináljunk egy újabb térképet, ahol bejelöljük.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, ezek képbe vannak minden képpen. Ha bárkinek észrevétele van, 
akkor ezeket föl kell sorolni és egy következő lépcsőben ezeket orvosolni kell nyilván. Most eddig 
tartott a keretünk. 
 
Bitó Zsolt képviselő: Jó, ezt minden képpen készüljünk fel rá. Először is azt gondolom, hogy ha 
meg lesznek a pontos teljesítmény közötti különbségek és forintálisan is a jelenlegi piaci árat is, hogy 
mit spóroltunk össze akkor lehet valamennyit a megtakarításból a fejlesztésre fordítani. Az 
útburkolati jelek, olvastam ezt az árajánlatot. Nekem is pontosan ez a véleményem, hogy nem biztos, 
hogy aktuális kérdés még. Viszont azt is meg kellene vizsgálni, majd a tavasszal vagy nyáron, hogy 
a legutolsó repedés javítás, amit csináltak ahhoz képest majd jövő őszig érdemes-e megcsinálni újra.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, minden képpen.  
 
Bitó Zsolt képviselő: Egy állag megőrzést fontosabbnak tartok, mint egy útfestést. Különös 
tekintettel arra, hogy valószínűleg a semmiből a semmibe mennének az újonnan felfestett, mert 
Ópusztaszer nem fogja felfesteni az tuti. Az az útszakasz, ami Pusztaszer község tulajdona, annak 
az állag megőrzését nagyon fontosnak tartom.  
 
Máté Gábor polgármester: Kétévente szoktuk megtenni. Idén minden képpen kell, ez a tömítés 
és egyébként az a cég nagyon korrekt munkát is végzett, amikor ezt megtették, csak ezt majd így 
tavasszal érdemes csinálni. Amikor a hőtágulás még nem zárult annyira össze. Viszont ezt meg is 
marják. Azt a rendszert követik, hogy egy maróval végig marják a repedést és azt öntik tele.  
 
Bitó Zsolt képviselő: Körülbelül ennyit szerettem volna.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm.  
 
Sági Mihály képviselő: Mivel foglalkoztál a közvilágítással szeretném megkérdezni, hogy mi az oka 
annak, hogy durván mondjuk a másfél hónap alatt a falunak ez a negyede már kétszer-háromszor 
meg hétvégén is több napra maradt világítás nélkül. Ezzel kapcsolatban olyan probléma is van, hogy 
érkezett egy bejelentés lakosság részéről, hogy a közvilágítás hatására elmegy náluk a lakásba is a 
világítás. Mi lehet ennek az oka? Van-e erre magyarázat? Szegélyfestés.  
 
Máté Gábor polgármester: A szegélyre nem kértem árajánlatot, csak a terelővonalra.  
 
Sági Mihály képviselő: Akkor ne foglalkozzunk vele. A szegélyfestésnél én sokkal fontosabbnak 
tartanám, hogy ha talán sikerülne mégis ez a védőnői lakás eladása, abból, mivel az saját pénz és 
nem kell pályáztatni és nem kell egyéb. Addig semmi értelme nincs a szegélyfestésnek, míg az út 
padkát le nem nyessük, mert durván 50%-ban a föld meg a gyöp benőtte. Meg kellene vizsgáltatni 
tavasszal, hogy korszerűbb gépekkel mennyiért lehetne legalább a mi szakaszunkon és ez is hozzá 
tartozik az út megóvásához, mert ezáltal a víz le tudna folyni, nem maradna fönn. Hisz, ha valaki 
kerékpározik egy eső után akkor 1 méterre az útpadkától végig ott marad a víz, mert nem tud hova 
lefolyni. Az, ha fagyos idő van beszivárog. Én az útpadkának az állagával nagyon meg ennek a 
negyednek a világítása. A járóbeteghez, mert azzal is foglalkoztál. Áttanulmányozta, egyelőre 
számomra, amit kérnek érthetetlen. Pláne azért érthetetlen mert a szakorvsok száma egyre csökken 
a járóbeteg rendeléseken. Akkor mire adjunk támogatást? Majd még kérdéseim lesznek.  
 
Máté Gábor polgármester: A közvilágítással kapcsolatban az volt a probléma, hogy a szél 
valószínűleg, azt hiszem a szombati éjszakára vagy vasárnapra, ha nekem jelzik és azonnal jelzem 
a Démász felé és 24 óra alatt általában megoldják. Van, hogy aznap már megoldják, van, hogy a 
következő nap. Mi az oka? Egyrészt Munkástelepen volt egy olyan, hogy amikor felkapcsolt leoldott 
ez a biztosíték. Azt a ledesítés után történt ez, ki kellett cserélni egy biztosítékot, mert a led azonnal 
fölveszi az áramot a fénycsövesnek meg ilyen fölfutása volt. Ez a hirtelen áramlökés ez bizonyos 
biztosítékok nem viselték jól. Nyilván ezt korszerűsíteni kellett, ezt megtették. Ez a dolog 
Munkástelep vonatkozásában megszűnt. Aztán ha ilyen vihar van, akkor sajnos ezzel számolnunk 
kell, hogy bizonyos szakaszok kikapcsolódnak. Ilyenkor az a megoldás, hogy azonnal szólni kell. Ha 
kell megadom nektek is a hibabejelentőt és viszonylag gyorsan, végig kell várni az automatát, de 
viszonylag gyorsan megoldják. Az, hogy bent a lakásba, egyedileg egy lakásba miért nem megy a 
villany, fogalmam sincs. Jelezni kell a szolgáltató felé.  A beszámolómhoz van-e még esetleg kérdés?  
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Kósáné Buknicz Mária képviselő: Én csak szeretném kérdezni, most, hogy a közvilágításnak az 
ára, az áram ára most változott-e?  
 
Máté Gábor polgármester: Folyamatosan változik. Nem tudunk rá mit mondani.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Akkor most nincs is szerződés valamennyi ideig a szolgáltatóval?  
 
Máté Gábor polgármester: Van szerződésünk.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: De attól függetlenül változik az ár?  
 
Máté Gábor polgármester: Az a probléma, hogy nem a fogyasztás szerint fizetünk. Majd az év 
végén fog kiderülni, hogy mibe kerül. Pillanatnyilag nagy változások nem történtek. Azt tudom 
mondani, hogy viszonylag elfogadható. Az, amire számoltunk, hogy többszörösére emelkedik az a 
közelébe sem lett végül. Ez köszönhető volt annak, hogy sokáig volt szerződésünk, ami jó darabig 
lefedte ezt a dolgot. Beszámolóhoz van-e még hozzáfűznivaló? A beszámolómat, aki elfogadja, kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
8/2024.(I.31.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a polgármester tájékoztatóját a 
két ülés közötti időszak eseményeiről. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Irattár 
 
 
 
8. napirendi pont: Kérdések, bejelentések 
 
Máté Gábor polgármester: Kérdések, bejelentések.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Én csak rövid kérdést szeretnék föltenni, hogy beszéltünk más 
máskor, fölmerült még kérdés, hogy a kinti buszváróhoz az ötös szélére nem-e lehetne 
kerékpártárolót? Most visszatérnék újra erre a kérdésre. Amennyiben erre nincsen önkormányzati 
keret, akkor szeretnék kérni egy árajánlatot, amiből ezt meg lehetne valósítani, hogy nem-e esetleg 
a képviselői alapból ezt meg lehetne finanszírozni? Úgy látom, hogy egyre szükségesebb lenne. Nem 
is egy biztonságos környékké vált sajnos az a szakasz ott. Próbáljunk már meg erre megoldást találni. 
A másik észrevételem, bár ezt tudom, hogy nagyon érzékeny pontod, de rengeteg a szemét. A külső 
buszmegállónál borzasztó.  
 
Máté Gábor polgármester: Rendszeresen szedjük. A kukát összetörték. Elvileg ott nem keletkezik 
szemét. Amennyit tudunk teszünk. Ha rongálódás van, ha találok olyan kukát majd méretében meg 
állékonyságában is, ami mondjuk vandál biztos, akkor még oda fogunk szerelni, de nem tudok mit 
tenni ez ügyben. Rendszeresen takarítjuk az út mentét is. Legalább havonta egyszer végig szedjük, 
már másnap és nem gyerekek által szétdobált dolog van, felnőttek által. Nyilván nem engedjük, hogy 
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elhatalmasodjon ez a dolog, de az embereknek egy kicsit látniuk kell azt, hogy ha én eldobtam ott a 
szemetet és másnap meg harmadnap is ott szállok fel, hogy annak mi lesz az eredménye. A 
kerékpártárolóval meg az van, hogy jó lenne mindegyikhez, de ilyen hevenyészett valamit nem 
szívesen csinálnék oda. Sajnos a műszaki felkészítettségünk nincs túl magas szinten önkormányzati 
oldalról. Fontosabb lenne szerintem itt bent a buszmegállónál a kerékpártároló. Meg is van rá a terv, 
anyagot is vettünk rá.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Én az arborétumról szeretnék kérdezni, a közmunka 
programnak ez nem programja az idén. Én azért megkérdezném, hogy néha az év folyamán van-e 
lehetőség arra, hogy rendezni? 
 
Máté Gábor polgármester: Két hete is kint voltak egy hétig. Van egy kötelezettségünk a közmunka 
program keretében. Az idén járda építés lesz Munkástelepen. A buszmegállótól az iskola felé egészen 
le a Bárkányi néninek a házáig, sőt még ott előtte is keresztbe. Olyan 400 m-nyi járdát fogunk 
építeni. Itt belterületen a Vadvirág utcában fogunk még támfalakat építeni négy darabot. Az idén 
közterület karbantartás és járda építés van beütemezve. Ez úgy tűnik, hogy át is ment a rendszeren. 
12 fővel fog menni a közmunka program, mint ahogy tavaly is. Nem változik a helyzet ebben a 
témában. Tudunk időt fordítani az arborétumra, most is voltak kint a tél folyamán egy kis 
rendezkedésre.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Köszönöm.  
 
Sági Mihály képviselő: Ami felvetek, vagy ahogy kezdem viccesnek tűnik, de én nagyon szeretném 
hogyha a végén megértenénk közösen, amit mondani fogok. Gábornál is jártam, jegyző úrnál is 
jártam. Nem értem a problémámat, november óta foglalkozok vele. A 2007-es helyi és 2018-as 
országos rendelet és a 2003. júliusban megjelent rendelet értelmében közterületen 3,5 tonna feletti 
járművekkel várakozni tilos. Ezzel megkerestem és azért vagyok képes most már ide fordulni a 
testületi üléshez, hogy november óta nem történik benne lépés. Nem értem, hogy mi az oka, hogy 
nem tudjuk felszólítani azt, aki ennek nem tesz eleget. A vicces dolog része az, hogy eldöntöttem, 
hogy most hétvégén hazajönnek a teherautóim, az egyiket ide állítom a sportcsarnok elé a másikat 
meg ide iparcikkbolt elé, hisz nem szólunk érte, hisz ott állunk meg Pusztaszeren, ahol akarunk. 
Miért nem vagyunk egyformák? Miért kell egyiknek betartani a másiknak meg nem kell betartani ezt 
a szabályt. Én továbbra is azt kérem, most már testületi ülésen, hogy minél előbb szerezzünk ennek 
érvényt, hogy közterületen 3,5 tonna fölött járművel ne, sőt a 2023-ban megjelent rendelet 
értelmében 2,8 tonna feletti minden olyan teherautóval amelyiknek fuvarozói engedélye van az nem 
várakozhat közterületen. Akkor szerezzünk neki érvényt. Következő, hogy ezt is többször fölvetettem 
már, és most is fölvetem, hogy vagyunk többen, de én név szerint is kihozok egyet, a testületi ülések 
nyilvánosak Szarvas Józsi bácsinál mikor szűntetjük meg a szennyvíz kivezetését a Fő utcán lévő 
árokba? Tegnap este is kivezette és gyönyörű illatok terjengtek a környéken. Van Pusztaszeren más 
is. Tavaly októberbe kértem, hogy betonozzuk be azt a csövet és nem történt vele semmi. Továbbra 
is úgy működik. Tudom Pusztaszeren sokan vagyunk, akik a szennyvizet a saját kertjükbe engedik 
ki. Azt is megértem, de azt, aki a közterületre engedi ki folyamatosan, szinte havonta és nem szólunk 
neki akkor megérdemeljük. A harmadik témám, ez a kiraktuk a megállni tilos táblát a Pálya 
Sörözőhöz. Most az a tábla azt jelzi, hogy a Mező utcáig a jobb oldalon megállni tilos. Én azt tartom 
magamba, akik ilyen nagy járművel közlekedünk, hogy van annak a járművezetőnek talán annyi 
sütnivalója, hogy ha az árok beszakad alattam akkor majd nem állok meg. A tiltás számomra így 
nem fölfogható, hogy megtiltjuk azoknak, akik a saját telküknél megállnának. A megállni tilos tábla 
azt jelenti, hogy semennyire sem lehet megállni. Még az előző témához visszatérve, amikor azt 
mondtam ki, hogy a rendelet azt mondja, hogy várakozni tilos kivéve addig míg a ki és beszállás, 
illetve a föl és lerakodás megtörténi. Ennyi ideig lehet várakozni, ahol nem megállni tilos tábla. A 
megállni tilos tábla az azt jelzi, hogy semennyire sem állhatok meg. Így nem értettem ennek a 
táblának a hatályát, hogy így kitesszük. Akkor vagy azt kellene, hogy 50 m vagy valahogy másképp 
kellene megoldani. Én továbbra is azt mondom és akkor is azt mondtam, amikor ez felvetésre került 
a képviselő-testületi ülésen, hogy én nem csináltam volna semmit. Harmadik témám, hogy lehetőség 
volna-e arra, hogy mivel választások lesznek az idén, hogy valamilyen úton módon az újság 
megjelenne hogy azok a jelöltek, akik indulni akarnak majd azok valamilyen úton módon nem a 
Facebookon, hanem egy hivatalos újságba tudnának esetleg bemutatkozni. Köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm a kérdéseket. A teherautó parkolással kapcsolatban jegyző 
úrnak adnám a szót, mert intézkedések történtek, csak hol tartunk benne, ez a kérdés. Egyeztetés 
is volt a konkrét személlyel.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A Csillag Laci bejött múlt héten hétfőn beszélgettünk. Én vázoltam neki 
ezeket a jogszabályi előírásokat. Úgy álltunk föl, hogy majd a HFI Kft-nél fogja bepakolni ezt a dolgot. 
Arra persze nem tett ígéretet, hogy minden este. Ha ő ott kárt okoz a padkában és ennek a 
helyreállításának a költsége őt terheli, erre is fölhívtam a figyelmet. Illetve fölhívtam a figyelmet 





oldal: 19/19 

HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
1/2024.(I.31.)Kt. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
2/2024.(I.31.)Kt. határozat A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve azonnal 
3/2024.(I.31.)Kt. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi 

rendezvényterve 
azonnal 

4/2024.(I.31.)Kt. határozat A Kossuth utca 38. szám alatti ingatlan 
(Általános Iskola) tulajdonjogának 
átruházására irányuló szerződés elfogadása 

azonnal 

5/2024.(I.31.)Kt. határozat A polgármester 2024. évi szabadság-ütemezési 
tervének jóváhagyása 

azonnal 

6/2024.(I.31.)Kt. határozat A Pusztaszer külterület 0187/42 helyrajzi 
számú ingatlan haszonbérbe adása 

azonnal 

7/2024.(I.31.)Kt. határozat Bálint Tamás telekvásárlási kérelme azonnal 
8/2024.(I.31.)Kt. határozat Polgármester tájékoztatója két ülés közötti 

időszak eseményeiről 
azonnal 

 







……/2024.(………)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. évi munkatervét az alábbiak 
szerint határozza meg: 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2024. évi 
 

MUNKATERVE 
 
A képviselő-testületi ülések állandó napirendi pontja: 
 
Polgármester beszámolója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról. 
 
Február 
 
1.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban történő 

tárgyalása 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi közművelődési szolgáltatási terve 
3.) A Szegedi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023. évi beszámoló jelentése 
 
Március 
 
1.) Rendelet-alkotás az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 
2.) Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
4.) Mezőőr beszámolója 
 
Április 
 
Csengele Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttes ülés keretében tárgyalva 
 
1.) A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Csengele és Pusztaszer Község 2023. évi 

közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos 
feladatokról 

2.) Jegyző beszámolója a Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi működéséről 
 
Április 29.: Falugyűlés Munkástelepen 
 
Május 
 
1.) Pusztaszer község 2023. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
2.) A 2023. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámoltatása 
3.) Rendelet-alkotás az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének teljesítéséről 
4.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
5.) Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
6.) Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2023. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 
7.) Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Június 
 
1.) Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola és Óvoda Pusztaszeri Telephelye munkájáról 
2.) Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Csizmazia György Tagóvodája 

munkájáról 
3.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
4.) Beszámoló a fogorvos munkájáról 



5.) Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
6.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
7.) A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
8.) A helyi szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata az iskoláztatási célú 

települési támogatás nyújtásának lehetősége szerint 
 
Szeptember 
 
1.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2025. évi 

fordulójához 
 
 
Határidő: folyamatos 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Képviselő-testület tagjai 
4.) Munkaterv szerint érintettek 
5.) Irattár 



Időpont Rendezvény Helyszín Szervező
9. Iskolai farsang Sportcsarnok Iskola

10. Író-olvasó találkozó Schwer Michellel Könyvtár Könyvtár, Önkormányzat
16. Óvodai farsang Sportcsarnok Óvoda

14. Március 15-i ünnpeség Sportcsarnok Iskola
14. Pilvax kávéház a könyvtárban Könyvtár Könyvtár, Önkormányzat
16. Szent Koronarend előadás Szoci Halász József

Április 20. Vadász bál Vadásztársaság

1. Munka ünnepe Munkástelepen Munkástelep Önkormányzat
1. Szabó "Dobár" László Petanque Emlékverseny, Futóverseny Munkástelep PISZE

1./11. Kuvaszfesztivál Munkástelep/Pálya SörözőKopasz Rudolf,Önkormányzat
4. Szülők bálja Sportcsarnok SZMK

25. Óvodai ballagás Óvoda/Sportcsarnok Óvoda

1. Honfoglaló-kupa Sakkverseny Sportcsarnok Sági Mihály
7. Óvodai gyereknap Óvoda Óvoda
9. Önkormányzati választások Sportterem, PM Hivatal

Iskolai gyereknap Sportpálya SZMK
15. Iskolai ballagás Iskola Iskola
22. Szent Iván éji álom Piactér Önkormányzat

Július Pogácsa-ládi nap Arborétum Könyvtár, Önkormányzat

18. Új kenyér ünnepe, traktoros találkozó Önkormányzat, Ocskó Tamás
20. Szent István-kupa Petanque verseny Sportpálya PISZE
20. TEQBALL verseny Sportpálya PISZE

Szeptember 7. Sofőr oktatás Sportterem Sági Mihály

Szüreti bál SZMK
Október 23-i ünnepség Sportcsarnok Iskola

23. Salakpályás Vándorkupa Petanque verseny PISZE
31. Tökfaragó verseny Piactér SZMK

November 11. Márton nap Sportcsarnok Óvoda

Advent Sportcsarnok Önkormányzat
6. Mikulás-futás PISZE

Táncház Sportcsarnok Önkormányzat
Falukarácsony Sportcsarnok Önkormányzat
Szilveszter-kupa lábtoll-labda verseny Sportcsarnok PISZE

A szervezők a programváltoztatás jogát fenntartják!

További programtervek:
Jenő és Lujza - Szatymazi Színkör előadása
Déryné Program színházi előadás
Szűcs Balázs - Zongorakoncert
Ismeretterjesztő előadások:
Sümegi Pál - Éghajlatváltozás és a népvándorlás
Pintér József - Közlekedésbiztonság
Horváth Gábor - Anonymus nyomában
Gombász előadás

Június

Augusztus

Október

December

2024. évi rendezvényterv

Február

Március

Május



1

jegyzo@csengele.hu

Feladó: Beatrix Bobay dr. <vamberybobay@gmail.com>
Küldve: péntek 2023. december 15 11:01
Címzett: jegyzo@csengele.hu
Tárgy: ingatlan egyházi tulajdonba adása
Mellékletek: Pusztaszer megallapodas.odt; 2 sz. melléklet.odt; 3 sz melléklet.odt

T. 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata! 
Dr Jaksa Tibor  
Jegyző Úrnak! 
 
 
Tisztelt Jegyző Úr! 
 
A Szeged-Csanádi Egyházmegye képviseletében - az egyházi használatban lévő ingatlanok egyházi 
tulajdonba adásával kapcsolatban - az alábbiakkal fordulok  Önhöz: 
 
Elkészítettük és mellékeljük  az ingatlanok térítésmentes átadásáról  - a Kormányhivatal által kiadott 
minta alapján - készített megállapodás tervezetet szíves áttanulmányozásra. 
 
A megállapodás aláírása előtt azonban az alábbiakat szeretném kérni:  
 
1 
A hiányzó adatokra szükség lenne (önkormányzat és a az önkormányzatot képviselő ügyvéd adataira) 
és  
 
2./ 
Az 1 sz. mellékletet  (Számviteli nyilvántartás az átadott ingatlanokról és 
ingóságokról) elkészítésére és megküldésére.. 
 
 
Bármilyen kérdésben állunk rendelkezés 
 
Köszönettel és üdvözlettel: 
 

Dr Bobay Beatrix ügyvéd  

 

 

Vámbéry-Bobay Ügyvédi Iroda 

Dr. Vámbéry Gábor ügyvéd irodavezető  

Dr. Bobay Beatrix ügyvéd 
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MEGÁLLAPODÁS 
ingatlan és ingóságok térítésmentes tulajdonba adásáról 

 
 

 
Amely létrejött e g y r é s z r ő l: Pusztaszer Községi Önkormányzat (székhelye: 6769 
Pusztaszer, Kossuth utca 45., adószáma: ……., törzskönyvi azonosító szám (PIR):                    , 
KSH statisztikai számjel:                         , államháztartási egyedi azonosító (ÁHTI):                     ; 
képviseletében eljár: Máté Gábor polgármester), mint tulajdonba adó, 
 
m á s r é s z r ő l: pedig Szeged - Csanádi Egyházmegye (székhely: 6720 Szeged, Aradi 
vértanúk tere 2., cégjegyzékszám: 11-02-0000007, nyilvántartási szám: 00001/2012-020, 
adószám: 19983068-2-06, KSH statisztikai számjel: 19983068 9491 555 06, képviseletében 
eljáró: Dr. Kiss-Rigó László Püspök,) mint tulajdonba vevő – továbbiakban: megállapodást 
kötő felek – között alulírott helyen és napon az alábbi feltételek mellett: 
 
1./  
Az egyházak hitéleti és közcélú tevékenységének anyagi feltételeiről szóló, a 2022. évi 
LXXVIII. törvénnyel módosított 1997. évi CXXIV. törvény 11/A. § és 13. § (3) bekezdése 
lehetővé tette, hogy önkormányzati tulajdonú ingatlanok – kérelemre történő - térítésmentesen 
egyházi tulajdonba adását. 
 
2./ 
A Pusztaszer Községi Önkormányzat tulajdonát képezi, de a Szeged – Csanádi Egyházmegye 
használatában lévő - oktatási ill. nevelési feladatok ellátására szolgáló- ingatlan a Pusztaszer, 
belterület, 52 helyrajzi szám alatt nyilvántartott, - kivett általános iskola megnevezésű – 6769 
Pusztaszer, Kossuth u. 38. szám alatti, 4618 m2 területű telken lévő ingatlan 1/1 arányban. 
Az ingatlan tehermentes, a tulajdoni lapon elintézetlen széljegy nem szerepel. 
 
Pusztaszer Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. április 26. napján kelt 30/2012. 
(IV.26.) Kt. határozatában kinyilvánította abbéli szándékát, hogy a Pusztaszer, belterület 52 
helyrajzi szám alatt nyilvántartott (6769 Pusztaszer, Kossuth u. 38.) ingatlanban működő 
Csizmazia György Általános Iskolát a Szeged-Csanádi Egyházmegye fenntartásába adja. 
 
A fentiekre tekintettel a Pusztaszer, belterület 52 hrsz. alatt nyilvántartott ingatlanban működő 
általános iskola vonatkozásában a felek között 2012. július 5.-én közoktatási megállapodás és 
használati szerződés jött létre. 
 
A Szeged Csanádi-Egyházmegye képviseletében Dr. Kiss-Rigó László püspök kijelenti, hogy 
a - Szeged-Csanádi Egyházmegye fenntartásában lévő - Szent Miklós Katolikus Általános 
Iskola és Óvoda telephelye a Pusztaszer, Kossuth u. 38. szám alatti ingatlan, ahol általános 
iskola működik.  
 
3./ 
A Szeged – Csanádi Egyházmegye képviseletében Dr. Kiss-Rigó László szeged-csanádi 
püspök Szegeden 2023. február 23. napján 130-40/2023. iktatószám alatt a Pusztaszer Község 
polgármesteréhez címzett igénybejelentést tett a Szeged-Csanádi Egyházmegye fenntartásában 
működő oktatási-nevelési feladatok ellátására szolgáló – 2. pontban megjelölt – ingatlan és a 
fenntartó birtokában lévő ingó vagyonelemek - tekintetében a Szeged-Csanádi Egyházmegye 
részére történő ingyenes tulajdonba adására. 
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4./ 
Az 1./ pontban rögzített jogszabályi rendelkezések és a jogosult kérelme alapján Pusztaszer 
Község Önkormányzata a tulajdonát képező ingatlan, ingóságok tulajdonjogának a Szeged-
Csanádi Egyházmegye részére történő térítésmentes tulajdonba adásáról döntött.  
 
A Pusztaszer Községi Önkormányzat képviselő-testülete 2023. június 21. napján kelt 
52/2023. (VI.21.) Kt. számú határozatával akként rendelkezett, hogy ingyenesen a Szeged-
Csanádi Egyházmegye, mint fenntartó tulajdonába adja a Pusztaszer Községi Önkormányzat 
tulajdonát képező Pusztaszer, belterület, 52 helyrajzi szám alatt nyilvántartott, - kivett 
általános iskola megnevezésű – 6769 Pusztaszer, Kossuth u. 38. szám alatti, 4618 m2 területű 
telken lévő ingatlant 1/1 arányban. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazta a polgármestert a szükséges intézkedések és nyilatkozat 
megtételére, szerződés aláírására. 
  
5./ 
Szeged – Csanádi Egyházmegye tulajdonba vevő - képviselője útján - kijelenti, hogy a 
Pusztaszer, belterület, 52 helyrajzi szám alatt nyilvántartott, - kivett általános iskola 
megnevezésű – 6769 Pusztaszer, Kossuth u. 38. szám alatti ingatlant, továbbá a nevelési 
oktatási célra átvett ingóságokra vonatkozó térítésmentes tulajdonba adást köszönettel 
elfogadja. 
 
6./ 
Pusztaszer Községi Önkormányzat tulajdonba adó – képviselője útján - ezen okirat 
aláírásával egyidejűleg feltétlen és visszavonhatatlan hozzájárulását adja ahhoz, hogy a 
Pusztaszer Községi Önkormányzat tulajdonát képező Pusztaszer, belterület, 52 helyrajzi 
szám alatt nyilvántartott, - kivett általános iskola megnevezésű – 6769 Pusztaszer, Kossuth 
u. 38. szám alatti ingatlanra vonatkozó 1/1 arányú tulajdonjog a Szeged – Csanádi 
Egyházmegye tulajdonba vevő javára ingyenes tulajdonba adás - a 2022. évi LXXVIII. 
törvénnyel módosított 1997. évi CXXIV. törvény 11/A. § és 13. § (3) bekezdése- jogcímén az 
ingatlan-nyilvántartásba bejegyzésre kerüljön, ezzel egyidejűleg a Pusztaszer Községi 
Önkormányzat tulajdonjoga az ingatlan-nyilvántartásból az ingatlan vonatkozásában 
törlésre kerüljön. 
 
7./   
Pusztaszer Községi Önkormányzat, mint tulajdonba adó az ingyenes tulajdonba adás tárgyát 
képező ingatlan tekintetében a per-, teher- és igénymentességéért szavatosságot vállal. 
 
8./   
Szerződő felek megállapodnak abban, hogy a jelen szerződéssel kapcsolatos írásbeli 
nyilatkozatok abban az esetben is kézbesítettnek minősülnek, amennyiben azt valamely fél nem 
kereste, nem vette át, vagy amennyiben tulajdonba vevő a székhelyén nem található, ezen 
esetekben az írásbeli nyilatkozat a feladást követő 5. (ötödik) munkanapon kézbesítettnek 
minősül. 
 
9./   
Megállapodást kötő felek megállapodnak abban, hogy a jelen megállapodás kizárólag írásban 
módosítható és a megállapodás teljesítésével kapcsolatos nyilatkozatok is kizárólag írásban, 
magyar nyelven érvényesek, továbbá minden nyilatkozat kizárólag postai úton történő 
kézbesítés útján válik közöltté. 
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10./ 
a./ 
A tulajdonba adó Pusztaszer Községi Önkormányzat képviseletében eljáró Máté Gábor 
polgármester aláírásának hitelesítésére és okmányának ellenőrzésére: …………………..                                    
ügyvédet (székhely:                        KASZ szám:                ) bízza meg. 
Nevezett - a Polgármester törvényes aláírási eljárásának hitelességét igazoló - ügyvéd jelen 
okirat aláírásával a megbízást elfogadja. 
b./ 
A tulajdonba vevő Szeged-Csanádi Egyházmegye megbízza a képviseletében eljáró Püspök Úr 
okmányának ellenőrzésére és aláírásának a hitelesítésére a Vámbéry-Bobay Ügyvédi Irodát 
(képviseletében Dr Bobay Beatrix ügyvédet; KASZ: 36057712), mint az okirat 
ellenjegyzésével megbízott ügyvédet. 
Nevezett a Püspök Úr törvényes eljárásának hitelességét igazoló ügyvédi iroda a megbízást 
elfogadja. 
c./ 
Megállapodást kötő felek együttesen megbízzák:  a Ptk. 6:15. § (1) bekezdése, valamint az 
ügyvédi tevékenységről szóló 2017. évi LXXVIII. törvény alapján a Vámbéry-Bobay Ügyvédi 
Irodát (1027 Budapest, Kandó Kálmán u. 1., adószám 19344748-2-41, képviseletében: Dr. 
Bobay Beatrix ügyvéd, KASZ:36057712) hogy ezen jogügylettel kapcsolatosan a Csongrád-
Csanád Megyei Kormányhivatal Földhivatali Főosztály Földhivatali Osztálya előtt induló 
ingatlan-nyilvántartási eljárásban nevükben az ügyvédi tevékenységről szóló 2017. évi 
LXXVIII. törvényben (Üttv.) meghatározott jogkörrel eljárjon. 
 
Az ellenjegyző ügyvédi iroda jelen okirat aláírásával a megbízást elfogadja. 
 
11./   
Megállapodást kötő felek tudomásul veszik, hogy a pénzmosás és a terrorizmus finanszírozása 
megelőzéséről és megakadályozásáról szóló 2017. évi LIII. törvény (továbbiakban: Pmt.) 8. § 
(1) bekezdése, 73. §-ai alapján eljárói ügyvédek a szerződő feleket képviselő természetes 
személyek személyi azonosítását elvégezte az általuk felmutatott személyi okmányok 
(személyazonosító igazolvány, lakcímkártya, adókártya) alapján, míg a jogi személyek 
tekintetében a nyilvántartási adatokat a nyilvántartó hatóságok által beszerzett nyilvántartás 
alapján ellenőrizte. Az azonosítás a Pmt., az erre vonatkozó űrlap teljes körű kitöltésével 
megvalósult. E másolt iratok felhasználására kizárólag a szerződés megkötésére vonatkozó 
megbízás előtt kerül sor. A személyi adatoknak a szerződés készítéséhez kapcsolódó, a Pmt.-
ben meghatározott célú kezeléséhez szerződő felek kifejezetten hozzájárulnak. 
A képviselők kijelentik, hogy az általuk felmutatott személyi okmányok és az abban lévő adatok 
valósak. Kijelentik azt is, hogy az általuk képviselt megállapodást kötő felek nevében járnak el.  
 
Megállapodást kötő felek az adatkezelési tájékoztatásként tudomásul veszik a jelen okirat 2. sz 
mellékletében rögzítettek szerint. 
 
12./  
A 2 sz. mellékletben rögzített adatkezelési kikötésekben nem szabályozott kérdésekre, az 
érintett személy jogaira az EU 2016/679 számú általános adatvédelmi rendelete továbbá az 
információs önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló 2011. évi CXII. törvény 
rendelkezései irányadók. 
 
13./   
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Megállapodást kötő felek rögzítik, hogy nyilvántartásba vett magyar honosságú jogi személyek, 
egyik sem áll felszámolás-, csődeljárás-, avagy végrehajtási eljárás alatt. Felek szerződéskötési 
képessége semmilyen korlátozás alatt nem áll, így tulajdonszerzési, illetve elidegenítési 
képességüket sem jogszabály, sem bírói ítélet nem zárja ki és nem korlátozza, továbbá 
nyilatkozatuk megtételéhez harmadik személy (jogi személy) hozzájárulására, valamint 
hatósági engedélyre nincs szükség. 
 
14./  
Megállapodást kötő felek közösen nyilatkoznak arról, hogy az ingatlan és ingóságok 
tekintetében birtokátruházási kötelezettség a tulajdonba adót nem terheli, mert 2011. 
szeptember 01. napjától a tulajdonba vevő tartja birtokban az ingatlant és az ingóságokat, így 
ezen időtől kezdve viseli a használattal járó terheket és jogosult azok hasznait szedni. 
Ugyanakkor a teljes körű tulajdonosi rendelkezési jog a tulajdonba vevőt a jelen szerződés 
megkötésétől kezdve illeti meg mégis azzal, hogy az ingatlan tulajdonjognak megszerzéséhez 
ingatlan-nyilvántartási bejegyzés szükséges. 
 
15./     
 Szerződő felek kijelentik, hogy az alábbi mellékletek: 

- 1 sz.. melléklet: Számviteli nyilvántartás az átadott ingatlanról és ingóságokról. 
       - 2 sz. melléklet: adatkezelési tájékoztató 
       - 3 sz. melléklet: tájékoztató a vonatkozó jogszabályokról    
tartalmának ismeretében kötik meg jelen megállapodást. 
 
16./   
Szerződő felek jelen jogügylettel kapcsolatos vitás kérdéseiket elsősorban tárgyalásos úton 
rendezik, amennyiben ez nem vezet eredményre, a pertárgy értékétől függően a Polgári 
Perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény (továbbiakban: Pp.) 27. § -a alapján a Szegedi 
Járásbíróság, illetve hatáskör hiányában a Szegedi Törvényszék kizárólagos illetékességének 
alávetik magukat. 
 
17./  
A jelen megállapodást alulírott megállapodást kötő felek gondos elolvasás, megmagyarázás és 
megértés után, mint a szerződéses akaratukkal mindenben megegyezőt jóváhagyólag írtuk alá 
10 (tíz) példányban, melyből 4 (négy) példány a tulajdonba adót, 2 (kettő)  példány a tulajdonba 
vevőt illeti, továbbá 4 (négy) példányt a megállapodást kötő felek átadnak a meghatalmazott 
jogi képviselő részére, melyből három példány az ingatlan-nyilvántartásba történő bejegyzés 
céljából kerül felhasználásra az ingatlan-nyilvántartási kérelem mellékleteként, az ingatlan-
nyilvántartási eljárás megindításakor. 
 
Pusztaszer, 2023. . 
 
Tulajdont átruházó részéről: 
 
                                                  ……………………………..     

                                            Máté Gábor Polgármester     
Pusztaszer Község Önkormányzata                  

  
 
Pénzügyileg ellenjegyeztem:     Jogi tartalmát jóváhagyom: 
Pusztaszer, 2023.                        Pusztaszer, 2023.  
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……………………………………    …………………………………… 
pénzügyi vezető                                                jegyző 
 
 
 
Aláírás hitelességi záradék: 
Alulírott  …………… ügyvéd, a tulajdonba adó önkormányzat képviseletében eljáró Máté 
Gábor Polgármester Úr okmányának azonosítását és aláírásának hitelességét, mint az 
önkormányzat megbízott ügyvédje (név    Székhely: KASZ szám ) jelen okirat aláírásával 
igazolom. 
 
Pusztaszer, 2023. 
                                                                       ___________________________________ 

                                                                              ………                                                                                     
                                                                          aláírást hitelesítő ügyvéd 

 
Tulajdonba vevő részéről: 
 
Szeged, 2023.  
 
                                              …………………………….. 
                                                    Dr. Kiss-Rigó László 
                                                  szeged-csanádmegyei püspök 
                                               Szeged – Csanádi Egyházmegye 
                                                      tulajdonba vevő képviseletében 
 
Aláírás hitelességi záradék:                                                  
A tulajdonba vevő képviseletében eljáró Dr. Kiss-Rigó László megyés püspök okmány 
azonosítását és aláírásának hitelességet alulírott, okiratot ellenjegyző Vámbéry-Bobay Ügyvédi 
Iroda (képviseletében: Dr. Bobay Beatrix ügyvéd) jelen okirat aláírásával igazolom. 
 
Szeged, 2023.  
                                                                               ___________________________ 
                                                                               Vámbéry-Bobay Ügyvédi Iroda 
                                                                                Dr. Bobay Beatrix ügyvéd 
 

 
 

Megfelelőségi ellenjegyzési záradék: 
 
Alulírott, Vámbéry-Bobay Ügyvédi Iroda (1027 Budapest, Kandó Kálmán u. 1., adószám 
19344748-2-41, képviseletében: Dr. Bobay Beatrix ügyvéd, KASZ:36057712) ezennel 
tanúsítjuk, hogy a fenti „Megállapodás ingatlan és ingóságok térítésmentes tulajdonba adásról 
„ c okirat   a jelenleg hatályos jogszabályoknak megfelel. 
A megállapodást kötő felek képviselői az okiratban nyilatkoztak arról, hogy az okiratban 
foglaltak megfelelnek az akaratuknak. 
 
A fentiekre tekintettel a „Megállapodás ingatlan és ingóságok tulajdonjogának térítésmentes 
tulajdonba adásáról„ című okiratot, mint a jogszabályoknak mindenben megfelelőt 
ellenjegyzéssel látjuk el., 
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Szeged, 2023.  
 
                                        
 
                                     ________________________________________ 
                                        Vámbéry-Bobay Ügyvédi Iroda 
                                        képv. Dr Bobay Beatrix ügyvéd 



Pusztaszer Község Polgármesterétől 
 
 

Előterjesztés 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2024. január 31-ei ülésére 
 
Tárgy: A polgármester 2024. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX tv. (a továbbiakban Kttv.) 225/C. § (2) 
bekezdése rendelkezik a polgármester szabadság ütemezési tervének a jóváhagyásáról: 
 
„225/C. § (2): A polgármester előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28-ig 
jóváhagyja a polgármester szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésben foglaltaknak 
megfelelően kell kiadni, valamint igénybe venni. A polgármester a szabadság igénybevételéről a 
képviselő-testületet a következő ülésen tájékoztatja. A polgármester a szabadságot az ütemezéstől 
eltérően csak előre nem látható, rendkívüli esetben, vagy az igénybevételt megelőzően legkésőbb 
tizenöt nappal megtett előzetes bejelentést követően veheti igénybe.” 
 
Fentiekre tekintettel a polgármester szabadságát a Kttv. 225/C. §-ában meghatározottak szerint kell 
megállapítani az alábbiak szerint: 
 
A Kttv. 225/C. § (3) bekezdésében foglaltak szerint a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján 
január 31-ig meg kell állapítani a ki nem adott szabadságot – esetemben 33 napot – a tárgyévi 
szabadsághoz hozzá kell számítani. 
 
A Kttv. 225/C. § (1) bekezdése értelmében a főállású polgármester évi 25 munkanap 
alapszabadságra és 14 munkanap pótszabadságra, azaz 39 nap szabadságra jogosult, ebből 2014. 
október 13. napjáig kalkulálva időarányosan 31 nap a polgármester tárgyévi szabadsága. 
 
A Kttv. 225/C. § (4) bekezdése a következőket tartalmazza: a polgármesternek a szabadságot az 
esedékesség évében, de legkésőbb a következő év március 31-ig kell igénybe venni vagy kiadni 
 
Fentiek alapján a polgármester törvény szerint meghatározott szabadsága 2024. évben 64 nap. 
 
A fentiek alapján kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy szíveskedjen az előterjesztést 
megtárgyalni, és a mellékelt határozati javaslatot elfogadni. 
 
Pusztaszer, 2024. január 25. 
 
 Máté Gábor 

polgármester 
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……/2024.(…………)Kt. határozat 
 
Tárgy: A polgármester 2024. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 

HATÁROZATI JAVASLAT 
 

Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. 
évi CXCIX tv. (a továbbiakban Kttv.) 225/C.§ (1) – (4) bekezdéseiben foglaltak alapján Máté Gábor 
főállású polgármester 2024. évi 64 nap szabadsága igénybe vételét a melléklet szerinti szabadság 
felhasználási ütemezésben foglaltaknak megfelelően jóváhagyja.  
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Gazdálkodás helyben 
4.) Irattár 
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..../2024.(……) Kt. határozat melléklete 
 

NÉV 
2024. évre 
járó napok 

száma 
január február március április május június július augusztus szeptember október november december 

Máté Gábor 
polgármester 

 
Áthozott: 33 

 
            

 
Tárgyévi: 31 

 
            

 
Összesen: 64 
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……/2024.(………)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Pusztaszer külterület 0187/42 helyrajzi számú ingatlan haszonbérbe adása 
 

HATÁROZATI JAVASLAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete mezőgazdasági földhaszonbérleti 
szerződést köt Szabó Sándor 6769 Pusztaszer, Tanya 254. szám alatti lakossal a Pusztaszer 
külterület 0187/42 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozóan 2024. február 29. napjától 2025. február 
28. napjáig tartó határozott időre, évi 50 000,-Ft/ha haszonbér ellenében. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Máté Gábor polgármestert a fenti ügyleti szándéknak megfelelő, 
azt részletezően megszövegezett külön szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Szabó Sándor 
4.) Gazdálkodás helyben 
5.) Irattár 





Szektor : 53PUSZTASZER
Belterület 428 helyrajzi szám

2024.01.25

   
 
1. Az ingatlan adatai: 
   alrészlet adatok                                       terület  kat.t.jöv. alosztály adatok
 mûvelési ág/kivett megnevezés/                min.o       ha m2     k.fill.     ter.  kat.jöv
                                                                                 ha m2  k.fill
------------------------------------------------------------------------------------------------
. Kivett beépítetlen terület                      0          1439       0.00
 
1. tulajdoni hányad: 1/1    törlõ határozat: 50485/3/2013.07.24
   bejegyzõ határozat, érkezési idõ: 43460/1987.08.25
                                                              törlõ határozat: 50485/3/2013.07.24
   jogcím: vétel tulajdoni hányad: 1/2   9534/1970.04.15
   jogcím: öröklés tulajdoni hányad: 1/2   43460/1987.08.25
   jogállás: tulajdonos
   név   : Korom Sándor
   szül. : 1926
   a.név : Domonkos Mária
   cím   : 6769 PUSZTASZER Rózsa Ferenc utca 6
 
2. tulajdoni hányad: 1/1    törlõ határozat: 57155/6/2017.09.27
   bejegyzõ határozat, érkezési idõ: 50485/3/2013.07.24
                                                              törlõ határozat: 57155/6/2017.09.27
   jogcím: hitelezõi igény kielégítése
   jogállás: tulajdonos
   név   : Szûcs Ferenc
   sz.név: Szûcs Ferenc
   szül. : 1947
   a.név : Horváth Veronika
   cím   : 6769 PUSZTASZER Fõ utca 19
 
3. tulajdoni hányad: 1/1
   bejegyzõ határozat, érkezési idõ: 57155/6/2017.09.27
   jogcím: ajándék
   jogállás: tulajdonos
   név: PUSZTASZER KÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT
   cím: 6769 PUSZTASZER Kossuth utca 45.
   törzsszám: 15726700
 
 
                                    NEM TARTALMAZ BEJEGYZÉST
 
          
 
         Az E-hiteles tulajdoni lap másolat tartalma a kiadást megelõzõ napig megegyezik az 
         ingatlan-nyilvántartásban szereplõ adatokkal. A szemle másolat a fennálló bejegyzéseket,
         a teljes másolat valamennyi bejegyzést tartalmazza. Ez az elektronikus dokumentum 
         kinyomtatva nem minõsül hiteles bizonyító erejû dokumentumnak. Ez a tulajdoni lap 
         közigazgatási hatósági eljárás céljából került kiadásra. Másra nem használható.
 

I. R É S Z

II. R É S Z

III. R É S Z

TULAJDONI LAP VÉGE

Csongrád-Csanád Vármegyei Kormányhivatal
Szeged Szeged, Kálvária sgt. 41-43. szám Oldal: 1 / 1

Megrendelés szám:30005/8919/2024

E-hiteles tulajdoni lap - Teljes másolat
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